Титульний аркуш

11.07.2025	
(дата реєстрації особою електронного документа)	
2	
(вихідний реєстраційний номер електронного документа)	

Підтверджую ідентичність та достовірність інформації, що розкрита відповідно до вимог Положення про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами (далі - Положення).	

Голова комiсiї з припинення (реорганiзацiї)				Козачук Людмила Вiкторiвна	
(посада)		(місце для накладання електронного підпису уповноваженої особи емітента/особи, яка надає забезпечення, що базується на кваліфікованому сертифікаті відкритого ключа)		(прізвище та ініціали керівника або уповноваженої особи)	

Річний звіт
Акцiонерне товариство "Тернопiльнафтопродукт" (03362755)
за 2024 рік

Рішення про затвердження річного звіту: Рішення наглядової ради емітента від 11.07.2025, № 05/25 затвердити регулярну рiчну iнформацiю за 2024 рiк
Особа, яка здійснює діяльність з оприлюднення регульованої інформації: 
Особа, яка здійснює подання звітності та/або звітних даних до Національної комісії з цінних паперів та фондового ринку: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00002/ARM

Дані про дату та місце оприлюднення річної інформації:
Річну інформацію розміщено на власному вебсайті емітента	http://tnp.ternopil.ua/?info	13.07.2025	
	(URL-адреса вебсайту)	(дата)	

Пояснення щодо розкриття інформації
Складова змiсту "I.1.2. Iнформацiя щодо усiх випускiв цiнних паперiв, за якими надається забезпечення" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не є особою, яка надає запезпечення.

 Складова змiсту "I.1.3. Iнформацiя щодо всiх осiб, якi надають забезпечення за зобовязаннями емiтента" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як за зобов'язаннями емiтента вiдсутнi забезпечення. 

Складова змiсту "I.1.5. Iнформацiя про рейтингове агенство" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в статутному капiталi емiтента державна частка вiдсутня, пiдприємство не має стратегiчного значення для економiки та безпеки держави та не займає монопольного (домiнуючого) становища.

Складова змiсту "I.1.6 Судовi справи емiтента"  не включена до складу рiчної iнформацiї, так як судових справ, за якими розглядалися позовнi вимоги у розмiрi на суму 1 та бiльше вiдсоткiв активiв,  стороною в яких виступає особа у звiтному роцi не було.

 Складова змiсту "I.1.7. Штрафнi санкцiї щодо емiтента" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як у звiтному роцi Товариство не сплачувало штрафних санкцiй у розмiрi, що перевищує 1000 грн., у тому числi за порушення законодавства на ринку цiнних паперiв.

Складова змiсту "I.2.3. Iнформацiя щодо корпоративного секретаря" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як посада корпоративного секретаря у емiтента вiдсутня

 Складова змiсту "I.4.2. Iнформацiя щодо отриманих особою лiцензiй" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як у емiтента вiдсутнi будь-якi лiцензiї. 

Складова змiсту "I.4.6. Iнформацiя про обсяги виробництва та реалiзацiї основних видiв продукцiї"  та "I.4.7. Iнформацiя про собiвартiсть реалiзованої продукцiї" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не займається видами дiяльностi, що класифiкуються як переробна, добувна промисловiсть або виробництво та розподiлення електроенергiї, газу та води за класифiкатором видiв економiчної дiяльностi.

 Складова змiсту "I.5. Участь в iнших юридичних особах" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не бере участi в iнших юридичних особах. 

 Складова змiсту "II.2. Змiна прав на акцiї" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як протягом звiтного року змiна прав на акцiї емiтента не розкривалася.

Складова змiсту "II.3.3. Iнформацiя про облiгацiя" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не випускав облiгацiй.

Складова змiсту "II.3.4. Iнформацiя про iншi цiннi папери" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не випускав iнших цiнних паперiв крiм акцiй.

 Складова змiсту "II.3.5. Iнформацiя про деривативнi цiннi папери" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не випускав деривативнi цiннi папери. 

Складова змiсту "II.3.6. Iнформацiя про забезпечення випуску боргових цiнних паперiв" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не випускав борговi цiннi папери.

 Складова змiсту "II.3.7. Звiт про стан об'єкта нерухомостi" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не скадав звiт про стан об'єкта нерухомостi i не здiйснював емiсiї цiльових корпоративних облiгацiй. 

Складова змiсту "II.3.8. Iнформацiя про придбання власних акцiй протягом звiтного перiоду" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент у звiтному перiодi не предбавав власних акцiй. 

Складова змiсту "II.3.9. Iнформацiя про наявнiсть у власностi працiвникiв особи цiнних паперiв (крiм акцiй) такої особи" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як у власностi працiвникiв емiтента вiдсутнi iншi цiннi папери (крiм акцiй) цього емiтента.

Складова змiсту "II.3.10. Iнформацiя про наявнiсть у власностi працiвникiв особи акцiй у розмiрi понад 0,1% розмiру статутного капiталу" не включено до складу рiсної iнформацiї, так як у власностi працiвникiв емiтента цiннi папери вiдсутнi.

 Складова змiсту "II.3.11. Iнформацiя про будь-якi обмеження щодо обiгу цiнних паперiв особи, в тому числi необхiднiсть отримання вiд особи або iнших власникiв цiнних паперiв згоди на вiдчуження таких цiнних паперiв".

Складова змiсту "II.4.2. Вiдомостi про змiну акцiонерiв, яким належать голосуючi акцiї, розмiр пакета яких стає бiльшим, меншим або рiвним пороговому значеню пакета акцiй" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента в звiтному роцi не було змiни таких акцiонерiв.

 Складова змiсту "II.4.3. Iнформацiя про змiну осiб, яким належать право голосу за акцiями, сумарна кiлькiсть прав за якими стає бiльшою, меншою або рiвною пороговому значенню пакета акцiй" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента в звiтному роцi не було змiни таких осiб.

 Складова змiсту "II.4.4. Iнформацiя про змiну осiб, якi є власниками фiнансових iнструментiв, пов'язаних з голосуючими акцiями акцiонерного товариства, сумарна кiльсть прав за якими стає бiльшою, меншою або рiвною пороговому значенню пакету акцiй" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента в звiтному роцi не було змiни таких осiб. 

Складова змiсту "III.2. Рiчна фiнансова звiтнiсть (URL)" не включена до складу рiчної iнормацiї, так як товариство не зобов'язане розкривати  дану iнформацiю вiдповiдно до п.25 Положення. Рiчна фiнансова звiтнiсть розкрита у складi регулярної рiчної iнформацiї емiтента за 2024 рiк.

Складова змiсту "III.3. Аудиторський звiт до рiчної фiнансової звiтностi" не включена до складу рiчної iнформацiї, так згiдно пункту 49 Положення. приватнi акцiонернi товариства (крiм тих, що здiйснили публiчну пропозицiю iнших цiнних паперiв (крiм акцiй) та/або товариств, якi є пiдприємствами, що становлять суспiльний iнтерес) мають право розкривати рiчну фiнансову звiтнiсть, вiдповiдно до пiдпункту 20 пункту 35 цього Положення, без перевiрки суб'єктом аудиторської дiяльностi.

 Складова змiсту "III.5.1. Iнформацiя про прийняття рiшення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв" не включена до складу рiчної iнформацiї, оскiльки згiдно вимог пункту 48 Положення, приватними акцiонерними товариствами iнформацiя про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв не розкривається.

 Складова змiсту "III.5.2. Iнформацiя про вчинення значних правочинiв" не включена до складу рiчної iнформацiї, оскiльки згiдно вимог пункту 48 положення, приватними акцiонерними товариствами iнформацiя про значнi правочини та правочини iз заiнтересованiстю не розкривається.

 Складова змiсту "III.5.3. Iнформацiя про вчинення правочинiв, щодо вчинення яких є заiнтерисованiсть" не включена до складу рiчної iнформацiї оскiльки згiдно вимог пункту 48 положення, приватними акцiонерними товариствами iнформацiя про значнi правочини та правочини iз заiнтересованiстю не розкривається.

 Складова змiсту "III.6. Звiт про платежi на користь держави" не включена до складу рiчної iнформацiї, Згiдно вимог пункту 48 положення, приватними акцiонерними товариствами звiт про платежi на користь державi не розкривається.

 Складова змiсту "IV.1.1.1.5. Iнформацiя про практику корпоративного управлiння особи. Рада директорiв" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутня рада директорiв.

  Складова змiсту "IV.1.1.3. Iнформацiя про збори власникiв облiгацiй та загальний опис прийнятих на таких зборах рiшень" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент  не проводив такi збори. 

Складова змiсту "IV.1.1.4.3. Iнформацiя про проведеннi засiдання комiтетiв ради та загальних опис прийнятих рiшень" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в радi емiтент не створенi комiтети.

 Складова змiсту "IV.1.1.5.1. Персональний склад колегiального виконавчого органу та його комiтетiв" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутнiй колегiальний виконавчий орган. 

Складова змiсту "IV.1.1.5.2. Iнформацiя про проведеннi засiдання колегiального виконавчого органу та загальних опис прийнятих рiшень" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутнiй колегiальний виконавчий орган.

 Складова змiсту "IV.1.1.5.3. Iнформацiя про проведеннi засiдання комiтетiв колегiального виконавчого органу та загальних опис прийнятих рiшень" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутнiй колегiальний виконавчий орган i його комiтети. 

Складова змiсту "IV.1.1.6. Iнформацiя про корпоративного секретаря, а також звiт щодо результатiв його дiяльностi" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як посада корпоративного секретаря у емiтента вiдсутня

Складова змiсту "IV.1.1.7. Опис основних характеристик системи внутирiшнього контролю особи, а також перелiк структурних пiдроздiлiв особи, якi здiйснють ключовi обов'язки щодо забезпечення роботи систем внутрiшнього контролю" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутня система внутрiшнього контролю. 

Складова змiсту "IV.1.1.8. Iнформацiя щодо будь-яких обмежень прав участi та голосування акцiонерiв (учасникiв) на загальних зборах" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як всi акцiї товарства є голосуючими.

Складова змiсту "IV.1.1.10. Iнформацiя щодо порядку призначення/звiльнення посадових осiб (крiм ради та виконавчого органу) особи" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як у звiтному роцi фактiв призначення/звiльнення посадових осiб не було. 

 Складова змiсту "IV.1.1.11. Iнформацiя про винагороду членiв виконавчого органу та/або ради особи" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як у звiтному роцi емiтент не виплачував винагороду членам виконавчого органу та/або ради.

 Складова змiсту "IV.1.1.12. Iнформацiя про полiтику розкриття iнформацiї особою" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не затверджував полiтику розкриття iнформацi, iнформацiя розкривається у строки та обсязi встановленi законодавством i не виходить за межi законодавства i не суперечить йому.

 Складова змiсту "IV.1.1.13. Iнформацiя про радника" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутнi радники.

 Складова змiсту "IV.1.1.14. Iнформацiя вiд суб'єкта аудиторської дiяльностi з урахуванням вимог, передбаченим пунктом 45 цього Положення" не включена до складу рiчної iнформацiї, оскiльки Приватне акцiонерне товариство не зобов'язане залучати суб'єкта аудиторської дiяльностi, який повинен висловити свою думку щодо iнформацiї, зазначеної в пiдпунктах 6-11 пункту 43 Положення, а також перевiрити достовiрнiсть iнформацiї, зазначеної в пiдпунктах 1-5 пункту 43 Положення. 

Складова змiсту "IV.1.1.15. Iнформацiя, передбачена законодавством про дiяльнiсть та регулювання дiяльностi на ринку фiнансових послуг" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не є фiнансовою установою. 

Складова змiсту "IV.1.2. Звiт про сталий розвиток" не включена до складу рiчної iнформацiї, так якчастиною 6 пункту 42 Положення, звiт про сталий розвиток розкривається лише емiтентами, якi є публiчними акцiонерними товариствами, пiдприємствами, що становлять суспiльний iнтерес, приватними акцiонерними товариствами 100 вiдсоткiв акцiй прямо або опосередковано належать державi, емiтентами, крiм тих, якi пiдпадають пiд вимоги пiдпунктiв 1-3 пункту 48 "Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв", та є емiтентами iнших цiнних паперiв (крiм акцiй), щодо яких здiйснено публiчну пропозицiю та / або цiннi папери яких допущенi до торгiв на регульованому фондовому ринку. 

Складова змiсту "IV.1.3.1. Iнформацiя щодо наявностi в структурi власностi емiтента фiзичних осiб, якi мають громадянство iноземної держави зони ризику" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як  в структурi власностi емiтента вiдсутнi особи, що мають громадянство iноземної держави. Складова змiсту "IV.1.3.2. Iнформацiя щодо наявностi в структурi власностi емiтента фiзичних осiб, постiйним мiсцем проживання яких є iноземнi держави зони ризику" не включена до складу рiчної iнформацiї, оскiльки в структурi власностi емiтента немає фiзичних осiб, постiйним мiсцем проживання яких є iноземнi держави зони ризику. Складова змiсту "IV.1.3.3. Iнформацiя щодо наявностi в структурi власностi емiтента юридичних осiб, мiсцем реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику" не включена до складу рiчної iнформацiї оскiльки в структурi власностi емiтента немає юридичних осiб,  мiсцем реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику.  Складова змiсту "IV.1.3.4. Перелiк засновникiв, учасникiв, що вiдносяться до iнформацiї щодо наявностi в структурi власностi емiтента юридичних осiб, мiсцем реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в  структурi власностi емiтента вiдсутнi засновники, акцiонери, учасники, що вiдносяться до iнформацiї щодо наявностi в структурi власностi емiтента юридичних осiб, мiсцем реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику. Складова змiсту "IV.1.3.5. Iнформацiя щодо наявностi в органах управлiння емiтента фiзичних осiб, якi мають громадянство iноземної держави зори ризику" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в органах управлiння емiтента вiдсутнi фiзичнi особи, якi мають громадянство iноземної держави зони ризику. Складова змiсту "IV.1.3.6. Iнформацiя щодо наявностi у емiтента дiлових вiдносин з клiєнтами/контрагентами держави зони ризику або клiєнтами/контрагентами, якi контролюються державою зони ризику для клiєнтiв/контрагентiв - юридичних осiб" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як  емiтента вiдсутнi дiловi вiдносини з клiєнтами/контрагентами держави зони ризику або клiєнтами/контрагентами. якi контролюються державами зони ризику для клiєнтiв/контрагентiв- юридичних осiб. Складова змiсту "IV.1.3.7. Iнформацiя щодо наявностi у емiтента дiлових вiдносин з клiєнтами/контрагентами держави зони ризику або клiєнтами/контрагентами, якi контролюються державою зони ризику для клiєнтiв/контрагентiв - фiзичних осiб" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в у емiтента вiдсутнi дiловi вiдносини з клiєнтами/контрагентами держави зони ризику або клiєнтами/контрагентами, якi контролюються державами зони ризику для клiєнтiв/контрагентiв- фiзичних осiб. Складова змiсту "IV.1.3.8. Iнформацiя щодо розташування дочiрнiх компанiй/пiдприємств, фiлiй, представництв та/або iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв емiтента на територiї держави зони ризику" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутнi компанiї/пiдприємства, фiлiї, представництва та/або iнших вiдокремленi структурнi пiдроздiли емiтента на територiї держави зони ризику. Складова змiсту "IV.1.3.9. Iнформацiя щодо наявностi юридичних осiб, засновником, учасником, акцiонером яких є емiтент разом з особами, визначеними пiдпунктами 1-3 пункту 47 Положення" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не є засновником, учасником, акцiонером будь-яких юридичних осiб. Складова змiсту "IV.1.3.10. Перелiк засновникiв, акцiонерiв, учасникiв, що вiдносяться до iнформацiї щодо наявностi юридичних осiб, засновником, учасником, акцiонером яких є емiтент разом з особами, визначеними пiдпунктами 1-3 пункту 47 Положення" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не є засновником, учасником, акцiонером юридичних осiб, визначених пiдпунктами 1-3 пункту 47 Положення. Складова змiсту "IV.1.3.11. Iнформацiя щодо наявностi у емiтента корпоративних прав в юридичнiй особi, зареєстрованiй в iноземнiй державi зони ризику" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не має корпоративних прав в юридичних особах, зареєстрованих в iноземнiй державi зони ризику. Складова змiсту "IV.1.3.12. Iнформацiя щодо наявностi у емiтента цiнних паперiв (крiм акцiй) юридичної особи, яка зареєстрована в iноземнiй державi зони ризику" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як  у емiтента немає цiнних паперiв юридичної особи, яка зареєстрована в iноземнiй державi зони ризику.

Складова змiсту "IV.2.1. Iнформацiя про корпоративнi/акцiонернi договори, укладенi акцiонерами (учасниками) особи, яка наявна в особи" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутня iнформацiя про такi договори.

Складова змiсту "IV.2.2. Iнформацiя про будь-якi договори та/або правочини, умовою чинностi яких є незмiннiсть осiб, якi здiйснюють контроль над емiтентом" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутня iнформацiя про такi договори та/або правочини.

 Складова змiсту "IV.2.3. Iнформацiя про будь-якi винагороди або компенсацiї, якi мають бути виплаченi посадовим особам емiтента в разi їх звiльнення" не включена до складу рiчної iнформацiї, оскiльки згiдно вимог пункту 48 положення, приватними акцiонерними товариствами не розкривається iнформацiя про будь-якi винагороди або компенсацiї, якi мають бути виплаченi посадовим особам у разi їх звiльнення. 

Складова змiсту "IV.3. Дивiдентна полiтика" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не розробляв i не затверджував внутрiшнього документу, який визначає дивiдендну полiтику.

 Складова змiсту "IV.4. Iнформацiя про виплату дивiдендiв та iнших доходiв за цiнними паперами у звiтному роцi" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як виплата дивiдендiв та iнших доходiв вiд цiнних паперiв в звiтному роцi емiтентом не здiйснювалась.

Складова змiсту "IV.5. Перелiк посилань на внутрiшнi документи особи, що розмiщенi на вебсайтi особи" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як приватнi акцiонернi товариства не зобов'язанi розмiщувати таку iнформацiю на власному вебсайтi.

 Складова змiсту "Роздiл  V.1.2-1.8. Iнформацiя про випуски iпотечних облiгацiй, не включена до складу рiчної iнформацiї, так як Товариство не випускало iпотечнi облiгацiї. Роздiл V.2.1-2.6 Основнi вiдомостi про ФОН, не включена до складу рiчної iнформацiї , так як Товариство не випускало сертифiкати ФОН.

Складова змiсту "VII. Рiчна фiнансова звiтнiсть поручителя (страховика/гаранта), що здiйснює забезпечення випуску боргових цiнних паперiвi" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не є поручителем (страховиком/гарантом).

На очних позачергових загальних зборах акцiонерiв АТ "Тернопiльнафтопродук", якi вiдбулися 27.03.2025, прийнято рiшення припинити АТ "Тернопiльнафтопродукт" в результатi реорганiзацiї шляхом його перетворення в ТОВ "Тернопiльнофтопродукт" та призначити Козачук Людмилу Вiкторiвну Головою комiсiї з припинення (реорганiзацiї) Товариства.

Зміст
до річного звіту
I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
3. Структура власності
4. Опис господарської та фінансової діяльності
6. Відокремлені підрозділи
II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
3. Цінні папери
III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
4. Твердження щодо річної інформації
IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1) звіт про корпоративне управління
VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року

I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
1	Повне найменування	Акцiонерне товариство "Тернопiльнафтопродукт"	
2	Скорочене найменування	АТ "Тернопiльнафтопродукт"	
3	Ідентифікаційний код юридичної особи	03362755	
4	Дата державної реєстрації	30.12.1996	
5	Місцезнаходження	43023, Україна, Волинська обл., - р-н, Луцьк, Яремчука Назарiя, 2. Фактичне: 43023, Україна, Волинська обл., - р-н, Луцьк, Яремчука Назарiя, 2	
6	Адреса для листування	43023, Волинська обл., м.Луцьк, вул. Назарiя Яремчука, 2	
7	Особа, яка розкриває інформацію	V	Емітент
	Особа, яка надає забезпечення	
8	Особа має статус підприємства, що становить суспільний інтерес		Так
V	Ні	
9	Категорія підприємства		Велике
	Середнє
V	Мале
	Мікро	
10	Адреса електронної пошти для офіційного каналу зв'язку	ternopilNP@ukr.net	
11	Адреса вебсайту	http://tnp.ternopil.ua/?info	
12	Номер телефону	0673612949	
13	Статутний капітал, грн	2178600	
14	Відсоток акцій (часток/паїв) у статутному капіталі, що належить державі	0	
15	Відсоток акцій (часток, паїв) статутного капіталу, що передано до статутного капіталу державного (національного) акціонерного товариства та/або холдингової компанії	0	
16	Середня кількість працівників за звітний період	3	
17	Витрати на оплату праці, тис. грн (для розрахунку фіктивності для суб'єктів малого підприємництва)	321,1	
18	Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	68.20 - Надання в оренду й експлуатацiю власного чи орендованого ерухомого майна
46.19 - Дiяльнiсть посередникiв у торгiвлi товарами широкого асортименту
46.71 - Оптова торгiвля твердим, рiдким, газоподiбним паливом i подiбними продуктами	
19	Структура управління особи		Однорівнева
V	Дворівнева
	Інше	

Банки, що обслуговують особу:
1	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "Банк iнвестицiй та заощаджень"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	33695095	
	IBAN	UA2538028000000026000034801	
	Валюта рахунку	гривня	

2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
Органи управління
№ з/п	Назва органу управління (контролю)	Кількісний склад органу управління (контролю)	Персональний склад органу управління (контролю)	
1	2	3	4	
1	загальнi збори акцiонерiв	Акцiонери(особи),якi мають право на участь у загальних зборах вiдповiдно до перелiку акцiонерiв, якi мають право на участь у загальних зборах акцiонерного Товариства.	Акцiонери, власники голосуючих акцiй, якi зареєструвались на загальнi збори акцiонерiв.	
2	наглядова рада	Голова наглядової ради
член наглядової ради
	Олiярник Ярослав Тадейович,  представник ТОВ НВЦ "ЄВРОДIМ"
Рудецька Оксана Ярославiвна, представник Компанiя з обмеженою вiдповiдальнiстю "ВЕСТ ОIЛ ГРУП ХОЛДIНГ Б.В."	
3	директор	одноосiбний виконавчий орган	Козачук Людмила Вiкторiвна	

Інформація щодо посадових осіб
Рада
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Голова наглядової ради	Олiярник Ярослав Тадейович			1966	вища	33	На очних загальних зборах акцiонерiв, якi проводились 16.12.2024р. прийняте рiшення: обрати Головою Наглядової ради АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "ТЕРНОПIЛЬНАФТОПРОДУКТ" як представника акцiонера термiном до переобрання. Акцiонеру ТОВ НВЦ "ЄВРОДIМ" представником якого є Олiярник Я.Т належить 2 103 918 (два мiльйони сто три тисячi дев'ятсот вiсiмнадцять) штук простих iменних акцiй Товариства. Iншi посади, якi обiймала посадова особа протягом останнiх п'яти рокiв: з 16.02.2012 р. по даний час - ТОВ "ДУКАТ", директор.з 05.06.2019р. по даний час - в.о. директора ТОВ "АКЦЕПТ ПЛЮС"; з 05.06.2019р. по даний час - в.о. директора ТОВ НВЦ "ЄВРОДIМ". Голова Наглядової ради АТ "ТЕРНОПIЛЬНАФТОПРОДУКТ" Олiярник Ярослав Тадейович є представником акцiонера - ТОВ НВЦ "ЄВРОДIМ".

	16.12.2024
до переобрання	Ні	
2	член наглядової ради	Рудецька Оксана Ярославiвна			1980	вища	23	На очних загальних зборах акцiонерiв, якi проводились 16.12.2024р. прийняте рiшення: обрати Членом Наглядової ради АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "ТЕРНОПIЛЬНАФТОПРОДУКТ" як представника акцiонера термiном до переобрання. Акцiонеру ПРИВАТНА КОМПАНIЯ З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "ВЕСТ ОIЛ ГРУП ХОЛДIНГ Б.В.", представником якого є Рудецька О.Я. належить 6 610 482 (шiсть мiльйонiв шiстсот десять тисяч чотириста вiсiмдесят двi) штуки простих iменних акцiй Товариства. Iншi посади, якi обiймала посадова особа протягом останнiх п'яти рокiв: з 01.09.2017 р. по 22.02.2021 р. начальник вiддiлу судової практики юридичного департаменту ТОВ "КОНТИНIУМ";з 23.02.2021 р. по 11.01.2022 р. - начальник вiддiлу судової практики ТОВ "ВЕСТ ПЕТРОЛ МАРКЕТ";з 12.01.2022 р. по даний час - начальник вiддiлу судової практики АО "ЗОЛОТI ВОРОТА". Голова Наглядової ради ПрАТ "КИЇВСЬКИЙ ЕЛЕКТРОТРАНСПОРТНИЙ ЗАВОД".

	16.12.2024
до переобрання	Ні	
Виконавчий орган
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	директор	Козачук Людмила Вiкторiвна			1986	вища	11	З 18.04.2019 по 31.03.2023 - iнспектор з кадрiв ТОВ "ВЕСТ ПЕТРОЛ МАРКЕТ"; - 03.04.2023 - iнспектор з кадрiв ТОВ "ВЕСТ КАРД".з 21.04.2023 - директор АТ "ТЕРНОПIЛЬАФТОПРОДУКТ" з 25.04.2023 - директор ТОВ  "МОСКОВСЬКИЙ МIСТ ЛТД"   

	21.04.2023
безстроково	Ні	

Інформація щодо володіння посадовими особами акціями особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
							прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	
1	Голова наглядової ради, представник акцiонера	Олiярник Ярослав Тадейович			0	0	0	0	
4	директор	Козачук Людмила Вiкторiвна			0	0	0	0	
2	член наглядової ради, педставник акцiонера	Рудецька Оксана Ярославiвна			0	0	0	0	

Організаційна структура
http://tnp.ternopil.ua/?info

3. Структура власності
http://tnp.ternopil.ua/?info

4. Опис господарської та фінансової діяльності
1. Належнiсть особи до будь-яких об'єднань пiдприємств, повне найменування та мiсцезнаходження об'єднання, опис дiяльностi об'єднання, строк участi особи у вiдповiдному об'єднаннi, роль особи в об'єднаннi, посилання на вебсайт об'єднання. Емiтент не належнiсть до будь-яких об'єднань пiдприємств.

2. Спiльна дiяльнiсть, яку особа проводить з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами, при цьому зазначаються сума вкладiв, мета вкладiв (отримання прибутку, iншi цiлi) та отриманий фiнансовий результат за звiтний рiк з кожного виду спiльної дiяльностi. Емiтент не проводить спiльну дiяльнiсть з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами, тому вiдсутня iнформацiя щодо їх дiяльностi.

3. Опис обраної облiкової полiтики (метод нарахування амортизацiї, метод оцiнки вартостi запасiв, метод облiку та оцiнки вартостi фiнансових iнвестицiй тощо). Бухгалтерський облiк на Товариствi протягом 2024 року вiвся у вiдповiдностi до вимог Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" № 996-XIV вiд 16.07.99 року, вiдповiдно до Нацiональних положень (стандартiв) бухгалтерського облiку та Iнструкцiї "Про застосування плану рахункiв бухгалтерського облiку активiв, капiталу, зобов'язань та господарських операцiй пiдприємств та органiзацiй", затвердженої Наказом Мiнфiну України вiд 30.11.99 № 291 та iнших нормативних документiв з питань органiзацiї облiку. 

Одиницею облiку основних засобiв на пiдприємствi є об'єкт основних засобiв, що вiдповiдає критерiям визначеним вiдповiдно до Положення (стандарту) бухгалтерського облiку 7 "Основнi засоби". Придбанi основнi засоби зараховувались на баланс за первiсною вартiстю. Синтетичний та аналiтичний облiк основних засобiв ведеться по окремих групах в розрiзi окремих об'єктiв.

Об'єктом амортизацiї являються усi основнi засоби (крiм вартостi землi i незавершених капiтальних iнвестицiй). Амортизацiя основних засобiв нараховується за прямолiнiйним методом, за яким рiчна сума амортизацiї визначається дiленням вартостi, яка амортизується, на строк корисного використання кожного об'єкта основних засобiв. При визначеннi строку корисного використання Товариством враховується очiкуване використання об'єкта пiдприємством з урахуванням його потужностi та продуктивностi. Незавершенi капiтальнi iнвестицiї не амортизуються. 

Облiк запасiв здiйснюється згiдно з П(С)БО 9 "Запаси". Оцiнка запасiв здiйснюється за фактичною собiвартiстю. На пiдприємствi для оцiнки запасiв при списаннi обрано метод середньозваженої цiни (середньозваженої собiвартостi). На пiдприємствi виконуються вимоги П(С)БО 9 щодо порядку визнання та первiсної оцiнки запасiв при їх надходженнi, незмiнностi визначених методiв оцiнки вибуття запасiв протягом звiтного перiоду (року). На дату балансу запаси оцiненi згiдно з прийнятою на пiдприємствi облiковою полiтикою.

4. Опис обраної полiтики щодо фiнансування дiяльностi особи, достатнiсть робочого капiталу для поточних потреб, можливi шляхи покращення лiквiдностi. Робочий капiтал в повнiй мiрi достатнiй для поточних потреб пiдприємства. Особливостi стану розвитку є покращення стану розрахункiв орендарiв за отриманi ними послуги, наданi Товариством. 

5. Опис полiтики щодо дослiджень та розробок, сума витрат на дослiдження та розробку за звiтний рiк.

У звiтному роцi витрати на дослiдження та розробки не вiдбувалися, витрати вiдсутнi.

6. Iнформацiя щодо продуктiв (товарiв або послуг) особи:

1) опис продуктiв (товарiв та/або послуг), якi виробляє/надає особа: Основними видами послуг, якi надає пiдприємство, є надання послуг по здаваннi в оренду незадiяних необоротних активiв, а саме примiщень та майна нафтобаз та автозаправних станцiй , автотранспортних засобiв.Товариство здає в оренду як адмiнiстративно-господарськi примiщення так i примiщення нафтобаз та автозаправних станцiй разом з основними засобами. 

2) обсяги виробництва (у натуральному та грошовому виразi):  Товариство не займається виробництвом. 

3) середньореалiзацiйнi цiни продуктiв: Товариство не займається виробництвом продуктiв.

4) загальна сума виручки: Вiд надання в оренду активiв товариства у звiтному 2024 роцi отримано 17,1 тис.грн;

5) загальна сума експорту, частка експорту в загальному обсязi продажiв: Товариство не займається експортом товарiв;

6) залежнiсть вiд сезонних змiн:  Сезоннiсть на роботу пiдприємства впливу не має , оскiльки заключнi договора мають довгостроковий характер i розмiр орендної плати не залежить вiд пори року;

7) основнi клiєнти (бiльше 5 % у загальнiй сумi виручки): Основними клiєнтами Товариства є ТОВ "ГРАНДТЕРМIНАЛ" (м.Луцьк), ТОВ "Петрол Контракт" (м.Луцьк) , АНТИХОЛОД ПЛЮС ТОВ. (м.Тернопiль). 

8) ринки збуту та країни, в яких особою здiйснюється дiяльнiсть: Послуги пiдприємство реалiзую як мiсцевим споживачам так i iногороднiм згiдно заключених довгострокових угод. 

9) канали збуту: Каналами збуту є корпоративнi клiєнти, а також суб'єкти пiдприємницької дiяльностi, якi орендують основнi засоби для здiйснення господарської дiяльностi. Для просування послуг Товариства використовує активнi методи продажу своїх послуг: пiдписує оренднi угоди, займається пошуком майбутнiх орендаторiв.

10) основнi постачальники та види товарiв та/або послуг, якi вони постачають/надають особi, країни з яких здiйснюється постачання/надання товарiв/послуг: Сировину та матерiали для власних потреб пiдприємство постачає як у мiсцевих постачальникiв так i iногороднiх, керуючись принципом спiввiдношення "цiна-якiсть". 

11) особливостi стану розвитку галузi, в якiй здiйснює дiяльнiсть особа: Особливостi стану розвитку є покращення стану розрахункiв орендарiв за отриманi ними послуги, наданi Товариством.

12) опис технологiй, якi використовує особа у своїй дiяльностi: Товариство не займається виробництвом.

13) мiсце особи на ринку, на якому вона здiйснює дiяльнiсть:  Товариство займає стабiльне мiсце в сегментi орендодавцiв комерцiйної нерухомостi з високою репутацiєю.

14) рiвень конкуренцiя в галузi, основнi конкуренти особи: Основними конкурентами емiтента в наданнi послуг є пiдприємства , якi мають власнi резервуари для зберiгання нафтопродуктiв i можуть надавати їх в оренду , а саме ПП "Укр-Петроль" , ТОВ "Калина-Тернопiль", ТОВ "Альфа-Тернопiль" , ТОВ "Спектрум-Петролiум". Основними конкурентами пiдприємства на ринку оптової торгiвлi нафтопродуктами є ТОВ"ГРАНДТЕРМIНАЛ" (м.Луцьк) , ТОВ "Петрол Контракт" (м.Луцьк) , ТОВ "Альянс Холдинг" (м.Київ) , ПП "ОККО Нафтопродукт" (м.Львiв) , ТОВ "Автотехсервiс" (мТернопiль). 

15) перспективнi плани розвитку особи: Товариство планує в майбутнiх перiодах здiйснення пошуку орендарiв та зростання орендної плати.

7. У разi якщо, особа є фiнансовою установою, то вказується iнформацiя передбачена пунктами 1 (в тому числi перелiк банкiвських та фiнансових послуг, якi фактично надавались такою фiнансовою установою протягом звiтного перiоду), 4, 11-15: Товариство не є фiнансовою установою.

8. Опис ризикiв, як притаманнi дiяльностi особи, пiдходи до управлiння ризиками, заходи особи щодо зменшення впливу ризикiв: Основнi ризики - збiльшення вартостi енергоресурсiв (електроенергiя, газ) , покупних матерiалiв , якi використовуються у господарськiй дiяльностi, зростання рiвня цiн внаслiдок iнфляцiї. Заходи щодо зменшення ризику в дiяльностi емiтента - зменшення матерiаломiсткостi виробництва, впровадження нових технологiй для зменшення витрат енергоносiїв. Заходами щодо зменшення ризику пiдприємства є дотримання вимог чинного законодавства щодо природоохоронної дiяльностi, еколологiчної та техногенної безпеки. 

9. Стратегiя подальшої дiяльностi особи щонайменше на рiк (щодо розширення виробництва, реконструкцiї, полiпшення фiнансового стану, опис iстотних факторiв, якi можуть вплинути на дiяльнiсть особи в майбутньому): Товариство планує в майбутнiх перiодах здiйснення пошуку орендарiв на вiльнi примiщення пiдприємства та зростання орендної плати. 

10. Основнi придбання або вiдчуження активiв за останнi п'ять рокiв, а також якщо плануються будь-якi значнi iнвестицiї або придбання, то також необхiдно надати їх опис, включаючи суттєвi умови придбання або iнвестицiї, їх вартiсть i спосiб фiнансування: За останнi п'ять рокiв основнi придбання або вiдчуження активiв вiдсутнi. Значних придбань та капiтальних iнвестицiй не планується, плануються поточнi придбання, що потрiбно для ведення господарської дiяльностi.

11. Основнi засоби особи, включаючи об'єкти оренди та будь-якi значнi правочини особи щодо них; виробничi потужностi та ступiнь використання обладнання, спосiб утримання активiв, мiсцезнаходження основних засобiв. Крiм того, необхiдно описати екологiчнi питання, що можуть позначитися на використаннi активiв пiдприємства, плани капiтального будiвництва, розширення або удосконалення основних засобiв, характер та причини таких планiв, суми видаткiв, у тому числi вже зроблених, методи фiнансування, прогнознi дати початку та закiнчення дiяльностi та очiкуване зростання виробничих потужностей пiсля її завершення.

Основнi засоби знаходяться на територiї усiх пiдроздiлiв Товариства та утримуються за рахунок власних коштiв. З метою дотримання безпечних умов функцiонування основних засобiв Товариство достатню увагу придiляє екологiчним питанням. Розроблено ПЛАСи (план локалiзацiї аварiйних ситуацiй) , проводиться постiйний монiтринг стану викидiв небезпечних речовин в повiтря внаслiдок зберiгання нафтопродуктiв.Основнi засоби задiянi на пiдприємствi 98,7 % Емiтент не використовує об'єкти оренди та у звiтному 2024 роцi не вчиняв значних правочинiв зi своїми основними засобами. Товариство основних засобiв не орендує, а здає в оренду (об'єкти нерухомостi): Товариству з обмеженою вiдповiдальнiстю "Петрол Контракт" -нежитлове примiщення та майно за адресою м. Тернопiль, вул. 15 квiтня, 2а; Товариству з обмеженою вiдповiдальнiстю "Петрол Контракт" - нежитлове примiщення та майно за адресою смт.В.Березовиця, вул. Микулинецька,127; Товариству з обмеженою вiдповiдальнiстю " АНТИХОЛОД ПЛЮС ТОВ " - нежитлове примiщення та майно за адресою м.Тернопiль, вул.Полiська,1 ; Товариству з обмеженою вiдповiдальнiстю "Петрол Контракт" - нежитлове примiщення площею 81,3 кв.м. та майно за адресою с. Мислова Пiд волочиського району, вулиця Бойчука, 1Б; Товариству з обмеженою вiдповiдальнiстю "ГРАНДТЕРМIНАЛ" адмiнiстративнi та виробничi примiщення за адресою м.Тернопiль, вул.Полiська,1; Товариству з обмеженою вiдповiдальнiстю "Зарубинський спиртовий завод ДП" адмiнiстративнi та виробничi примiщення за адресою м.Збараж, вул.Заводська,67 ; Приватному пiдприємцю  Бедик Оксана Сергiївна ПП  адмiнiстративнi та виробничi примiщення за адресою м.Тернопiль, вул.Полiська,1 ;Товариству з обмеженою вiдповiдальнiстю " ТОВ "ОРIОН+" " -нежитлове примiщення площею 5 кв.м. (м. Монастириськ,вулиця Шевченка,1; Приватному пiдприємцю Андронов Сергiй Олексiйович - нежитлове примiщення площею 10,4 кв.м. за адресою Тернопiльська обл.,м.Кременець,вул. Вокзальна 1.Особливостей по екологiчних питаннях, якi б могли позначитися на використаннi активiв пiдприємства не спостерiгається. Iнформацiя щодо планiв капiтального будiвництва, розширення або удосконалення основних засобiв, характер та причини таких планiв, суми видаткiв, в тому числi вже зроблених, опис методу фiнансування, прогнознi дати початку та закiнчення дiяльностi та очiкуване зростання виробничих потужностей пiсля її завершення - вiдсутнi. Облiк основних засобiв, iнших необоротних активiв ведеться у вiдповiдностi до Положення (стандарту) бухгалтерського облiку 7 "Основнi засоби". Для цiлей оподаткування та в бухгалтерському облiку знос (амортизацiя) основних засобiв нараховується згiдно з вимогами ст. 144, 145, 146 Податкового кодексу України вiд 02.12.2010 № 2755-VI iз змiнами i доповненнями. 

Вартiсть основних засобiв на дату балансу ( 31.12.2024 р.) складає: - первiсна вартiсть - 30604,8 тис. грн.; - нарахований знос - 17945,9 тис. грн.; - залишкова (балансова) вартiсть - 12658,9 тис. грн. 

12. Проблеми, якi впливають на дiяльнiсть особи, в тому числi ступiнь залежностi вiд законодавчих або економiчних обмежень: Iстотними проблемами, якi впливають на дiяльнiсть емiтента є нестабiльнiсть економiчної та податкової полiтики в державi, високий рiвень iнфляцiйних процесiв, вiдсутнiсть гарантованої платоспроможностi замовникiв, високi цiни на енергоносiї та паливо, високi ставки податкiв до мiсцевого i державного бюджетiв. Значною проблемою є також вiдсутнiсть достатньої кiлькостi клафiкованих спецiалiстiв. Фiнансовий стан товариства буде в значнiй мiрi залежати вiд купiвельної спроможностi населення, яка не є стабiльною, особливо в перiод економiчних змiн у державi. Вивчаються фактори можливого впливу на розвиток пiдприємства: змiни цiн на нафтопродукти та сировини, що використовується на пiдприємствi, враховується вплив вартостi енергоносiїв, та можливiсть зменшення їх для забезпечення конкурентноспроможностi та збiльшення її рентабельностi.

13. Вартiсть укладених, але ще не виконаних договорiв (контрактiв) на кiнець звiтного перiоду (загальний пiдсумок) та очiкуванi прибутки вiд виконання цих договорiв (контрактiв): Станом на 31.12.2024 року укладених та невиконаних договорiв (контрактiв) не було.

14. Середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв особи, середня чисельнiсть позаштатних працiвникiв та осiб, якi працюють за сумiсництвом, чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу (дня, тижня), розмiр фонду оплати працi. Крiм того, зазначається про факти змiни розмiру фонду оплати працi, його збiльшення або зменшення вiдносно попереднього року: Середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв облiкового складу на пiдприємствi становить 1особи. Позаштатнi працiвники та особи, що працюють за сумiсництвом 2 Чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу -2. Фонд оплати працi 321,1 тис. грн., що менше  порiвняно з 2023 роком на 65,2 тис. грн.

15. Будь-якi пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду, умови та результати цих пропозицiй: Протягом звiтного перiоду будь-якi пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб до Товариства не надходили.

16. Iнша iнформацiя, яка може бути iстотною для оцiнки стейкхолдерами фiнансового стану та результатiв дiяльностi особи:  Iнша iнформацiя, яка може бути iстотною для оцiнки стейкхолдерами фiнансового стану та результатiв дiяльностi Товариства, вiдсутня.

Інформація про основні засоби (за залишковою вартістю)
Найменування основних засобів	Власні основні засоби, тис. грн	Орендовані основні засоби, тис. грн	Основні засоби, усього, тис. грн	
	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	
1. Виробничого призначення:	11 735	12 659	0	0	11 735	12 659	
  будівлі та споруди	2 281	6 656	0	0	2 281	6 656	
  машини та обладнання	7 507	5 960	0	0	7 507	5 960	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інші	1 947	43	0	0	1 947	43	
2. Невиробничого призначення:	0	0	0	0	0	0	
  будівлі та споруди	0	0	0	0	0	0	
  машини та обладнання	0	0	0	0	0	0	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інвестиційна нерухомість	0	0	0	0	0	0	
  інші	0	0	0	0	0	0	
Усього	11 735	12 659	0	0	11 735	12 659	
Додаткова інформація	Основними засобами товариство користується на таких умовах: використання засобiв здiйснюється за їх цiльовим призначенням для здiйснення дiяльностi товариства. Основних засобiв виробничого призначення та орендованих основних засобiв емiтент немає. Первiсна вартiсть основних засобiв на кiнець звiтного перiоду складає 30604,8 тис.грн. Ступiнь зносу основних засобiв -58,6 %. Сума нарахованого зносу - 17945,9  тис. грн. Ступiнь використання становить 98%. Суттєвих змiн у вартостi основних засобiв протягом звiтного року не спостерiгалося. Обмежень на використання майна емiтента немає. 	

Інформація щодо вартості чистих активів
Найменування показника	За звітний період	За попередній період	
Розрахункова вартість чистих активів, тис.грн	-2 442,2	-2 481,8	
Статутний капітал, тис.грн	2 178,6	2 178,6	
Скоригований статутний капітал, тис.грн	2 178,6	2 178,6	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до розміру зареєстрованого статутного капіталу особи	-112	-114	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до вартості чистих активів за попередній звітний період	98,4	68,5	
Висновок	Використана методика розрахунку вартостi чистих активiв емiтента за попереднiй та звiтний перiоди вiдповiдно до ст. 16 Закону України "Про акцiонернi товариства" та "Методичних рекомендацiй щодо визначення вартостi чистих активiв акцiонерних товариств", затверджених рiшенням Державної комiсiї з цiнних паперiв та фондового "ринку вiд 17.11.2004 р. N485. 
Вартiсть чистих активiв за даними останньої рiчної фiнансової звiтностi становить менше 50 вiдсоткiв розмiру зареєстрованого статутного капiталу. Є необхiдним вчинення дiй, передбачених ч.2.ст.16 "Закону України "Про акцiонерi товариства".

Інформація про зобов'язання та забезпечення особи
Види зобов’язань	Дата виникнення	Непогашена частина боргу (тис. грн)	Відсоток за користування коштами (відсоток річних)	Дата погашення	
Кредити банку	X	0	X	X	
у тому числі:		
Зобов’язання за цінними паперами	X	0	X	X	
у тому числі:		
за облігаціями (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за іпотечними цінними паперами (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за сертифікатами ФОН (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за векселями (всього):	X	0	X	X	
за іншими цінними паперами (у тому числі за деривативами) (за кожним видом):	X	0	X	X	
за фінансовими інвестиціями в корпоративні права (за кожним видом):	X	0	X	X	
Податкові зобов'язання	X	0	X	X	
		287,6	X		
Фінансова допомога на зворотній основі	X	0	X	X	
Інші зобов'язання та забезпечення	X	0	X	X	
		21 571,7	X		
Усього зобов'язань та забезпечень	X	21 859,3	X	X	

Інформація про осіб, послугами яких користується особа
Повне найменування або ім'я	Публiчне акцiонерне товариство "Нацiональний депозитарiй України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Публічне акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30370711	
Місцезнаходження	04107, Україна, Київська обл., - р-н, Київ, Тропiнiна, 7Г	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності		
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ		
Дата видачі ліцензії або іншого документа		
Міжміський код та телефон	(044) 591-04-04	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть
18.10 - Тиражування звуко-, вiдеозаписiв i програмного забезпечення
62.01 - Комп'ютерне програмування	
Вид послуг, які надає особа	Депозитарна дiяльнiсть депозитарiю. Емiтент користується послугами ПАТ "НДУ" передбачених договором про обслуговування випускiв цiнних паперiв. Цей вид дiяльностi не лiцензується.	

Повне найменування або ім'я	ПрАТ ФА "Схiд-Iнвест"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Приватне акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	25228595	
Місцезнаходження	43020, Україна, Волинська обл., Луцьк, Рiвненська, 48	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	АЕ 263472	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	01.10.2013	
Міжміський код та телефон	0332776401	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	66.12 - Посередництво за договорами по цiнних паперах або товарах
66.19 - Iнша допомiжна дiяльнiсть у сферi фiнансових послуг, крiм страхування та пенсiйного забезпечення	
Вид послуг, які надає особа	Депозитарна дiяльнiсть депозитарної установи	

Повне найменування або ім'я	ДУ "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Інші організаційно-правові форми	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21676262	
Місцезнаходження	03150, Україна, Київська обл., Київ, Антоновича,51 оф.1206	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	DR/00001/APA	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	18.02.2019	
Міжміський код та телефон	(044) 287-56-70	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть
84.13 - Регулювання та сприяння ефективному веденню економiчної дiяльностi
62.02 - Консультування з питань iнформатизацiї	
Вид послуг, які надає особа	Дiяльнiсть з оприлюднення регульованої iнформацiї вiд iменi учасникiв фондового ринку	

Повне найменування або ім'я	ДУ "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Інші організаційно-правові форми	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21676262	
Місцезнаходження	03150, Україна, Київська обл., Київ, Антоновича,51 оф.1206	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	DR/00002/APA	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	18.02.2019	
Міжміський код та телефон	(044) 287-56-70	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть
84.13 - Регулювання та сприяння ефективному веденню економiчної дiяльностi
62.02 - Консультування з питань iнформатизацiї	
Вид послуг, які надає особа	Дiяльнiсть з подання звiтностi та/або адмiнiстративних даних до НКЦПФР	

6. Відокремлені підрозділи
№ з/п	Найменування відокремленого підрозділу	Тип (філія, представництво, відділення тощо)	Місцезнаходження	Функції відокремленого підрозділу	
1	2	3	4	5	
1	ТЕРНОПIЛЬСЬКЕ ПIДПРИЄМСТВО ПО ЗАБЕЗПЕЧЕННЮ НАФТОПРОДУКТАМИ ПУБЛIЧНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "ТЕРНОПIЛЬНАФТОПРОДУКТ"	Філія	Україна, 46010, Тернопільська обл., - р-н, Тернопiль, Полiська, 1	Надання в оренду (експлуатацiю) власного нерухомого та рухомого майна 	
2	ВИГНАНСЬКЕ ПIДПРИЄМСТВО ПО ЗАБЕЗПЕЧЕННЮ НАФТОПРОДУКТАМИ ПУБЛIЧНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "ТЕРНОПIЛЬНАФТОПРОДУКТ"	Філія	Україна, 48511, Тернопільська обл., Чорткiвський р-н, Пастуше, Л.Українки, 54	Надання в оренду (експлуатацiю) власного нерухомого та рухомого майна 	
3	ЗБАРАЗЬКЕ ПIДПРИЄМСТВО ПО ЗАБЕЗПЕЧЕННЮ НАФТОПРОДУКТАМИ ПУБЛIЧНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "ТЕРНОПIЛЬНАФТОПРОДУКТ"ЗБАРАЗЬКЕ ПIДПРИЄМСТВО ПО ЗАБЕЗПЕЧЕННЮ НАФТОПРОДУКТАМИ ПУБЛIЧНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "ТЕРНОПIЛЬНАФТОПРОДУКТ"	Філія	Україна, 47301, Тернопільська обл., Збаразький р-н, Збараж, Заводська,67	Надання в оренду (експлуатацiю) власного нерухомого та рухомого майна 	
4	КРЕМЕНЕЦЬКЕ ПIДПРИЄМСТВО ПО ЗАБЕЗПЕЧЕННЮ НАФТОПРОДУКТАМИ ПУБЛIЧНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "ТЕРНОПIЛЬНАФТОПРОДУКТ"	Філія	Україна, 47002, Тернопільська обл., Кременець, Завокзальна, 1	Надання в оренду (експлуатацiю) власного нерухомого та рухомого майна 	
URL-адреса: -
II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
№ з/п	Тип та/або клас акцій	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Кількість акцій, шт.	Номінальна вартість, грн	Права та обов'язки	Наявність публічної пропозиції та/або допуску до торгів на організованих ринках капіталу	Облік часток особи в обліковій системі часток	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	акцiя проста бездокументарна iменна	36/19/1/11	8 714 400	0,25	Права та обов'язки акцiонерiв у вiдповiдностi до Закону України про акцiонернi товариства передбаченi Статутом Товариства. Кожною простою  акцiєю  Товариства її  власнику - акцiонеру надається однакова сукупнiсть прав, включаючи права на: 
     - участь в управлiннi Товариством; 
     - отримання дивiдендiв; 
     - отримання  у разi лiквiдацiї Товариства частини його майна або вартостi частини майна товариства; 
     - отримання   iнформацiї про господарську дiяльнiсть Товариства;
     - акцiонер має переважне право на придбання акцiй додаткової емiсiї (крiм випадку прийняття загальними зборами рiшення про невикористання такого права) пропорцiйно до частки належних йому простих акцiй у загальнiй кiлькостi простих акцiй.
     - вимагати здiйснення обов'язкового викупу акцiонерним товариством належних йому простих акцiй у випадках та порядку, передбачених чинним законодавством України та внутрiшнiми документами Товариства.
  Одна проста  акцiя  Товариства надає акцiонеру один голос для вирiшення кожного  питання  на  загальних  зборах,  крiм  випадкiв проведення кумулятивного голосування. 
  Акцiонери -  власники  простих акцiй Товариства можуть мати й iншi  права,  передбаченi   актами   законодавства   та   Статутом Товариства.
  Обов'язки акцiонерiв встановлюються виключно законом.
	Публiчна пропозицiя та/або допуск до торгiв на фондовiй бiржi в частинi включення до бiржового реєстру не здiйснювались.	-	

3. Цінні папери
Інформація про випуски акцій особи
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Найменування органу, що зареєстрував випуск	Міжнародний ідентифікаційний номер	Тип цінного папера	Форма існування та форма випуску	Номінальна вартість, грн	Кількість акцій, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Частка у статутному капіталі (у відсотках)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
07.07.2011	36/19/1/11	Тернопiльське територiальне управлiння ДКЦПФР	UA4000127328	Акція проста бездокументарна іменна	Електронні іменні	0,25	8 714 400	2 178 600	100	
Додаткова інформація	Iнформацiя про внутрiшнi ринки, на яких здiйснюється торгiвля цiнними паперами емiтента: торгiвля на внутрiшнiх ринках - не здiйснювалась. Iнформацiя про зовнiшнi ринки, на яких здiйснюється торгiвля цiнними паперами емiтента: торгiвля на зовнiшнiх ринках - не здiйснювалась. Iнформацiя щодо факту лiстингу/делiстингу цiнних паперiв емiтента на фондових бiржах: ЦП не проходили процедуру лiстингу/делiстингу. 	

Уточнення щодо наявності обмежень за акціями
Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій (з них голосуючих), шт.	Кількість викуплених акцій (кількість акцій прирівняних до викуплених), шт.	Кількість інших не голосуючих акцій, шт.	
1	2	3	4	
UA4000127328	8714400	0	0	

Інформація про загальну кількість голосуючих акцій та кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, а також кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій у випуску, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Загальна кількість голосуючих акцій, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі, шт.	
1	2	3	4	5	6	7	8	
07.07.2011	36/19/1/11	UA4000127328	8 714 400	2 178 600	8 714 400	0	0	
Додаткова інформація	Характеристика обмеження: Кiлькiсть голосуючих акцiй, права голосу за якими обмежено, а також кiлькiсть голосуючих акцiй, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано iншiй особi немає	

III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
Вид діяльності особи із зазначенням найменування та коду за КВЕД	Розмір доходу особи від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг), тис.грн	Відсоткове вираження по відношенню від сукупного доходу особи за результатами звітного року	
1	2	3	
68.20 - Надання в оренду й експлуатацiю власного чи орендованого нерухомого майна	17,1	100	

4. Твердження щодо річної інформації
Одноосiбний виконавчий орган товариства в особi Директора Товариства  Козачук Л.В. стверджує, що, наскiльки їй вiдомо, рiчна фiнансова звiтнiсть Товариства, пiдготовлена вiдповiдно до стандартiв бухгалтерського облiку, що вимагаються згiдно iз Законом України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi", мiстить достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про стан активiв, пасивiв, фiнансовий стан, прибутки та збитки емiтента, а також про те, що звiт керiвництва включає достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про розвиток i здiйснення господарської дiяльностi i стан емiтента, разом з описом основних ризикiв та невизначеностей, з якими вони стикаються у своїй господарськiй дiяльностi. Юридичнi особи, якi перебувають пiд контролем Товариства вiдсутнi, тому товариство не складає консолiдовану фiнансову звiтнiсть.

IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від голови ради особи
Наглядова рада Акцiонерного товариства "Тернопiльнафтопродукт" є колегiальним органом, який здiйснює захист прав акцiонерiв Товариства, i в межах компетенцiї, визначеної Статутом та Законом України "Про акцiонернi товариства", здiйснює управлiння Товариством, а також контролює та регулює дiяльнiсть виконавчого органу. 2024 рiк був не менш складним для Товариства, нiж 2023 рiк. Продовжується повномасштабна вiйна на територiї України, внаслiдок чого не стабiльна економiчна ситуацiя в країнi, що в свою чергу впливає на дiяльнiсть товариства. Не зважаючи на всi iснуючi складнощi, органи управлiння Товариством ефективно виконують свої функцiї та роблять все можливе для збереження дiяльностi Товариства. Голова та члени Наглядової ради активно та ефективно виконують свої повноваження, з метою сприяння збереження стабiльної роботи Товариства у такий складний для всiх час, досягненню цiлей дiяльностi Товариства та його розвитку у подальшому. Наглядовою радою вчиняються всi необхiднi дiї для дотримання прав акцiонерiв Товариства.

2. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від керівника особи
Керiвництво АТ "Тернопiльнафтопродукт", звiтуючи про свою дiяльнiсть у 2024 роцi надає iнформацiю, яка повно та достовiрно висвiтлює усi аспекти, проблеми, ризики дiяльностi Товариства. Цей звiт вiдображає нашi погляди на корпоративну стратегiю та ведення бiзнесу в цiлому. Нашi спiльнi зусилля направленi на виконання поставлених цiлей. Товариство виконує свої зобов'язання та покращує кiлькiснi та якiснi показники. Основними перепонами для ведення бiзнесу у звiтному роцi є: воєнний стан, що спричиняє не прогнозованiсть ситуацiї в Українi; висока конкурентнiсть, недостатня платоспроможнiсть населення. В час воєнного стану у країнi, що є не тiльки суспiльною, але i свiтовою проблемою, що хвилює наших громадян, Товариство шукає шляхи залучення нових партнерiв, шукає шляхи вирiшення кризових проблем та викликiв, проявляє гнучкiсть та витримку у вирiшеннi завдань. Для цього Товариство бере до уваги i думки акцiонерiв, i стейкхолдерiв, i партнерiв. Керiвництво Товариства вiдкрито сприймає критику та зауваження та беруть їх до уваги при розробцi планiв на майбутнi роки. Успiшне спiльне розв'язання питань - це дiєвий механiзм для успiшного економiчного зростання Товариства. Ми продовжуємо активно розвиватися за для стабiльностi та привабливостi нашого Товариства. Керiвництво переконане, що в майбутнiх перiодах будуть створенi найкращi перспективи для процвiтання та покращення дiяльностi Товариства. Протягом року ми наполегливо працювали та будемо радi почути вiдгуки на свою дiяльнiсть та слушнi пропозицiї для покращення корпоративної структури та фiнансового стану Товариства. 

3. Інформація про розвиток та вірогідні перспективи подальшого розвитку особи
Свою дiяльнiсть публiчне акцiонерне товариство "Тернопiльнафтопродукт" розпочало на основi дiючого ще з 1986 року Тернопiльського обласного управлiння "Держкомнафтопродукт". В подальшому дане управлiння було реорганiзовано в обласну виробничо-комерцiйну фiрму "Тернопiльнафтопродукт" та орендне пiдприємство "Тернопiльнафтопродукт". 26 грудня 1996 року на основi наказу регiонального вiддiлення Фонду Державного майна України по Тернопiльськiй областi № 1566 орендне пiдприємство "Тернопiльнафтопродукт" було реорганiзовано у вiдкрите акцiонерне товариство згiдно з Законом України "Про господарськi товариства". Вiдповiдно до рiшення Загальних зборiв акцiонерiв вiдкритого акцiонерного товариства "Тернопiльнафтопродукт" вiд 26.05.2011 року назву товариства змiнено на Публiчне акцiонерне товариство "Тернопiльнафтопродукт". Вiдповiдно до рiшення загальних зборiв акцiонерiв, якi вiдбулися дистанцiйно 15 листопада 2023 року (Протокол вiд 20 листопада 2023 року) про змiну типу акцiонерного товариства, Товариство змiнило своє найменування з Публiчного акцiонерного товариства "Тернопiльнафтопродукт" на Акцiонерне товариство "Тернопiльнафтопродукт". Роботою Товариства керує директор. АТ "Тернопiльнафтопродукт" складається з таких структурних пiдроздiлiв Тернопiльське пiдприємство по забезпеченню нафтопродуктами (м. Тернопiль, вул. Полiська, 1), Вигнанське пiдприємство по забезпеченню нафтопродуктами (с. Пастуше Чорткiвського району, вул. Л. Українки, 54), Збаразьке пiдприємство по забезпеченню нафтопродуктами (м. Збараж, вул. Заводська, 67), Кременецьке пiдприємство по забезпеченню нафтопродуктами (м. Кременець, вул. Вокзальна, 1). Всi пiдроздiли не є юридичними особами та мають незавершений баланс. Дочiрнiх пiдприємств, фiлiй, представництв Товариство не створювало. Iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв у товариствi не має. Товариство планує заключити новi, бiльш економiчно вигiднi договори оренди власних виробничих примiщень, що дозолить значно покращити фiнансовий стан. Змiн в органiзацiйнiй структурi на протязi звiтного року не було. Основними видами послуг, якi надає пiдприємство, є надання послуг по здавання в оренду незадiяних необоротних активiв, а саме примiщень та майна нафтобаз та автозаправних станцiй, оптова торгiвля нафтопродуктами, надання послуг по проведенню лабораторних аналiзiв якостi нафтопродуктiв сертифiкованою лабораторiєю. Товариство здає в оренду як адмiнiстративно-господарськi примiщення так i примiщення нафтобаз та автозаправних станцiй разом з основними засобами. 
В перспективi пiдприємство планує продовжувати здiйснювати тi ж види дiяльностi, що i в звiтному роцi. Перспективнiсть подальшого розвитку емiтента залежить вiд законодавчих змiн, вона пов'язана iз забезпеченням прийняття та виконання адекватних управлiнських рiшень вiдповiдно до змiн зовнiшнього середовища. Перспективи подальшого розвитку пiдприємства визначаються рiвнем ефективностi реалiзацiї фiнансової, iнвестицiйної, iнновацiйної полiтик, покращення кадрового забезпечення, успiшної реалiзацiї маркетингових програм тощо. Для Емiтента необхiдним є розроблення та запровадження рацiональної економiчної полiтики розвитку з метою досягнення ефективних результатiв своєї дiяльностi та конкурентоспроможностi пiдприємства.

4. Інформація про укладення деривативних контрактів або вчинення правочинів щодо деривативних цінних паперів емітентом (крім укладених / вчинених особою, яка провадить клірингову діяльність центрального контрагента, у межах провадження нею клірингової діяльності центрального контрагента), якщо це впливає на оцінку його активів, зобов'язань, фінансового стану і доходів або витрат
Емiтнетом не укладалися деривативи, правочини щодо похiдних цiнних паперiв, тому вплив даних факторiв на оцiнку активiв, зобов'язань, фiнансового стану i доходiв або витрат Емiтента вiдсутнiй. 

1) Завдання та політика особи щодо управління фінансовими ризиками, у тому числі політика щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операції, для якої використовуються операції хеджування
Завдання та полiтика емiтента щодо управлiння фiнансовими ризиками передбачає здiйснення таких основних заходiв: - iдентифiкацiя окремих видiв ризикiв, пов'язаних з фiнансовою дiяльнiстю пiдприємства. Процес iдентифiкацiї окремих видiв фiнансових ризикiв передбачає видiлення систематичних та несистематичних видiв ризикiв, що характернi для господарської дiяльностi пiдприємства, а також формування загального портфеля фiнансових ризикiв, пов'язаних з дiяльнiстю пiдприємства; - оцiнка широти i достовiрностi iнформацiї, необхiдної для визначення рiвня фiнансових ризикiв; - визначення розмiру можливих фiнансових втрат при настаннi ризикової подiї за окремими видами фiнансових ризикiв. Розмiр можливих фiнансових втрат визначається характером здiйснюваних фiнансових операцiй, обсягом задiяних в них активiв (капiталу) та максимальним рiвнем амплiтуди коливання доходiв при вiдповiдних видах фiнансових ризикiв. Емiтент у звiтному роцi не використовував страхування кожного основного виду прогнозованої операцiї та хеджування як метод страхування цiнового ризику

2) Схильність особи до цінових ризиків, кредитного ризику, ризику ліквідності та/або ризику грошових потоків
Емiтент, як i будь-яке iнше пiдприємство, в сучасних умовах економiчного розвитку країни, з урахуванням характеру державного регулювання фiнансової дiяльностi пiдприємства, темпiв iнфляцiї в країнi, рiвня конкуренцiї в окремих сегментах фiнансового ринку, в достатнiй мiрi є схильним до цiнових ризикiв, кредитного ризику, ризику лiквiдностi та/або ризику грошових потокiв.

1) звіт про корпоративне управління
Частина 1. Інформація про кодекс корпоративного управління, яким керується особа, та/або практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством вимоги

Інформація про кодекс корпоративного управління, яким керується особа
	Прийнято рішення про застосування іншого кодексу	
Назва органу управління, яким прийнято рішення про затвердження застосування іншого кодексу	Рiшення про затвердження застосування кодексу корпоративного управлiння не приймалось. Товариство власного кодексу корпоративного управлiння не розробляло, тому в питаннях корпоративного управлiння керується, правилами та процедурами прийняття рiшень щодо дiяльностi Товариства та здiйснення контролю, а також розподiлом прав i обов'язкiв мiж органами Товариства та його акцiонерами стосовно управлiння Товариством, якi передбаченi законодавчими актами, Законом України "Про акцiонернi товариства", Статутом Товариства. Рiшення про застосування iншого кодексу не приймалось.	
Дата прийняття рішення щодо затвердження застосування іншого кодексу		
URL-адреса з текстом кодексу	Рiшення про затвердження застосування кодексу корпоративного управлiння не приймалось. Рiшення про застосування iншого кодексу не приймалось.	

Інформація про практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством вимоги
	Відповідність практики (Так/Ні)	Опис наявної практики/обґрунтування відхилення	
1. Цілі особи	
В статуті та/або внутрішніх документах особи визначена мета щодо створення довгострокової сталої цінності в інтересах особи та її стейкхолдерів	так	Товариство створюється з метою здiйснення пiдприємницької дiяльностi для одержання прибутку в iнтересах акцiонерiв Товариства, максимiзацiї добробуту акцiонерiв у виглядi зростання ринкової  вартостi акцiй Товариства, а також отримання акцiонерами дивiдендiв.	
2. Акціонери та стейкхолдери	
Права акціонерів	так	Обсяг та порядок реалiзацiї прав акцiонерiв регулюються чинним законодавством та статутом Товариства. Товариство дотримується законодавства, спрямованого на рiвноправне та справедливе ставлення до всiх акцiонерiв.	
Права міноритарних акціонерів	так	Статутом передбачений однаковий обсяг прав акцiонерiв незалежно вiд кiлькостi акцiй, якими вони володiють. Одна проста голосуюча акцiя Товариства надає акцiонеру один голос для вирiшення кожного питання на загальних зборах, крiм випадкiв проведення кумулятивного голосування.	
1) загальні збори акціонерів	
Особи, які мають право брати участь у загальних зборах, мають можливість отримувати додаткову інформацію достатню, щоб сформувати поінформовану думку щодо всіх питань, які розглядатимуться під час загальних зборів не менше, ніж за 30 днів до дати їх проведення	так	Повiдомлення про проведення Загальних зборiв акцiонерiв надсилається та оприлюднюється не пiзнiше нiж за 30 днiв до дня проведення Загальних зборiв акцiонерiв. Вiд дати надсилання повiдомлення Товариство або акцiонери, якi скликають Загальнi збори акцiонерiв, надають акцiонерам можливiсть ознайомитись з документами, необхiдними для прийняття рiшень з питань, включених до проєкту порядку денного та порядку денного, а також проєктiв рiшень щодо них.

Вiдповiдно до норм ч. 3, ст. 59 Закону України "Про акцiонернi товариства", положення ст. 40-57 Закону України "Про акцiонернi товариства" щодо порядку скликання та проведення загальних зборiв не застосовуються до загальних зборiв,  в яких беруть участь акцiонери - власники 100 вiдсоткiв голосуючих акцiй

Біографічні дані про кандидатів до складу органів управління, у тому числі про освіту та професійний досвід, розкриваються одночасно із повідомленням про проведення загальних зборів	ні	Бiографiчнi данi про кандидатiв до складу органiв управлiння не розкриваються одночасно iз повiдомленням про проведення загальних зборiв	
Особи, які мають право брати участь у загальних зборах, мають можливість голосувати, а також отримувати матеріали, пов'язані із загальними зборами, дистанційно (за допомогою засобів електронного зв'язку тощо)	так	Обсяг та порядок реалiзацiї прав акцiонерiв регулюються окремими положеннями чинного законодавства та статутом Товариства.	
Керівник, фінансовий директор, більшість членів ради (більшість невиконавчих директорів ради директорів) і зовнішній аудитор беруть участь у річних загальних зборах	так	У загальних зборах можуть брати участь особи, включенi до перелiку акцiонерiв, якi мають право на таку участь, або їх представники. У загальних зборах акцiонерiв за запрошенням особи, яка скликає загальнi збори, також можуть брати участь iншi особи.	
Особи, які мають можливість брати участь у загальних зборах, мають можливість ставити усні запитання стосовно питань порядку денного і отримувати відповіді на них	так	У загальних зборах можуть брати участь особи, включенi до перелiку акцiонерiв, якi мають право на таку участь, або їх представники. У загальних зборах акцiонерiв за запрошенням особи, яка скликає загальнi збори, також можуть брати участь iншi особи.	
Детальний регламент проведення загальних зборів визначено статутом та/або внутрішніми документами	так	Регламент проведення загальних зборiв акцiонерiв визначено Статутом.	
Протокол та рішення загальних зборів (включаючи кількість голосів, поданих "за" та "проти" кожного рішення), а також відповіді на ключові запитання, що були порушені під час загальних зборів, розкриваються протягом 5 робочих днів з дати проведення загальних зборів	так	Протокол загальних зборiв протягом п'яти робочих днiв з дня його складення, але не пiзнiше 10 днiв з дати проведення загальних зборiв, розмiщується на веб-сайтi Товариства.	
Адреса вебсайту особи забезпечує надання всієї інформації, яка необхідна акціонерам для сприяння їх участі у загальних зборах та інформування про рішення, ухвалені під час загальних зборів	так	Оприлюднення iнформацiї здiйснюється вiдповiдно до вимог законодавства. Адреса вебсайту Товариства забезпечує надання всiєї iнформацiї, яка необхiдна акцiонерам для сприяння їх участi у загальних зборах та iнформування про рiшення, ухваленi пiд час загальних зборiв. Адреса вебсайту http://tnp.ternopil.ua.	
2) взаємодія з акціонерами	
Радою затверджено та розкрито політику взаємодії з акціонерами, яка визначає параметри взаємовідносин між особою та її акціонерами	ні	Радою не затверджено та не розкрито полiтику взаємодiї з акцiонерами.	
Створено відділ (функцію) з питань взаємодії з інвесторами/акціонерами, який відповідає на запити інвесторів та сприяє участі акціонерів в управлінні особою, а також забезпечує можливість для міноритарних акціонерів донести свої погляди до уваги ради	ні	Вiддiл з питань взаємодiї з iнвесторами не створено.	
3) поглинання	
Радою визначено принципи, як вона діятиме у разі пропозиції щодо поглинання, зокрема:
а) не вчиняти дії щодо протидії поглинанню без відповідного рішення загальних зборів;
б) надавати акціонерам збалансований аналіз недоліків і переваг будь-якої пропозиції щодо поглинання;
в) загальні збори приймають остаточне рішення про схвалення або відхилення пропозицій щодо поглинання	ні	Принципи, як дiятиме Наглядова рада у разi пропозицiї, щодо поглинання, не визначались. Вiдповiдно до Статуту Товариства, злиття, приєднання, подiл, видiл та перетворення Товариства здiйснюються за рiшенням Загальних зборiв, а у випадках, передбачених законом,  за рiшенням суду або вiдповiдних органiв влади. 	
4) інші стейкхолдери 	
Радою затверджено та розкрито політику взаємодії зі стейкхолдерами, яка визначає параметри взаємовідносин між особою та її стейкхолдерами	ні	Полiтика взаємодiї Товариства iз стейкхолдерами, Наглядовою радою не затверджувалась. 	
Особою визначено перелік своїх стейкхолдерів, зокрема і тих, з якими необхідно налагодити безпосередню взаємодію	ні	Товариством не визначено перелiк стейкхолдерiв.	
Особа розкриває звіт щодо аспектів взаємодії зі стейкхолдерами	ні	Товариство не розкриває звiт щодо аспектiв взаємодiї зi стейкхолдерами у зв'язку з його вiдсутнiстю. 	
3. Наглядова рада	
Члени наглядової ради не входять до складу наглядових рад у більш ніж 3 інших юридичних особах	так	Члени наглядової ради не входять до складу наглядових рад у бiльш нiж 3 iнших юридичних особах.	
Особа веде облік відвідування засідань наглядової ради та її комітетів	ні	Облiк вiдвiдування засiдань Наглядової ради не ведеться.	
Статут особи та/або її внутрішні документи визначають і пояснюють обов'язок членів наглядової ради сумлінно виконувати свої функції і дотримуватися принципу лояльності стосовно особи	так	Регулюється законодавством та окремими положеннями статуту Товариства.	
Наглядовій раді та її членам забезпечена можливість доступу до будь-якої інформації, яка необхідна їй для ефективного виконання обов'язків	так	Посадовi особи органiв акцiонерного товариства забезпечують членам наглядової ради доступ до iнформацiї в межах, передбачених Законом України "Про акцiонернi товариства" та статутом акцiонерного товариства.	
Наглядова рада регулярно оцінює результати діяльності особи та виконавчого органу відповідно до цілей особи	так	Члени Наглядової ради мають право:
-отримувати  повну, достовiрну та своєчасну iнформацiю про фiнансово-економiчну дiяльнiсть Товариства, необхiдну для виконання своїх функцiй. Знайомитися iз документами Товариства, отримувати їх копiї. 
- заслуховувати звiти директора, посадових осiб Товариства з окремих питань дiяльностi Товариства.
	
Статут особи та/або її внутрішні документи визначають, що наглядова рада не має права втручатися у поточне управління особою, у тому числі у питання, які належать до сфери відповідальності виконавчого органу, крім як у випадках надзвичайних обставин, які визначені належним чином	ні	Статут не визначає, що Наглядова рада не має права втручатися у поточне управлiння особою, у тому числi у питання, якi належать до сфери вiдповiдальностi виконавчого органу, крiм, як у випадках надзвичайних обставин, якi визначенi належним чином вiдповiдно законодавства.	
Розмір і навички членів наглядової ради відповідають потребам особи, її розміру та ступеню складності її діяльності	так	Розмiр i навички членiв наглядової ради вiдповiдають потребам особи, її розмiру та ступеню складностi її дiяльностi.	
Наглядовою радою визначені і регулярно переглядаються кваліфікаційні вимоги до кандидатів у члени наглядової ради	ні	Наглядовою радою не визначенi квалiфiкацiйнi вимоги до кандидатiв у члени Наглядової ради, тому квалiфiкацiйнi вимоги регулярно не переглядаються.	
Відбір та призначення членів наглядової ради відбувається на основі професійних якостей, досягнень і відповідності кандидатів конкретним критеріям, а також з урахуванням необхідності періодичного оновлення складу	так	Персональний склад Наглядової ради товариства обирається акцiонерами Товариства на загальних зборах. Кандидати в члени Наглядової ради Товариства надають iнформацiю про себе на вимогу законодавства України. Вiдповiдно до отриманої iнформацiї Акцiонери Товариства приймають рiшення про обрання кандидатiв на посаду членiв Наглядової ради Товариства.	
В особі наявна формалізована процедура перевірки кандидатів у члени наглядової ради, яка зокрема включає перевірку добропорядності, наявності конфлікту інтересів, компетентності, навичок і досвіду кандидата	ні	У Товариства вiдсутня формалiзована процедура перевiрки кандидатiв у члени наглядової ради.	
Процедура відбору передбачає можливість залучення зовнішніх радників та/або процес відкритого пошуку	ні	У Товариствi вiдсутня процедура вiдбору, яка передбачає можливiсть залучення зовнiшнiх радникiв та/або процес вiдкритого пошуку.	
Наглядова рада розробляє плани наступництва для членів наглядової ради та виконавчого органу	ні	Наглядова рада Товариства не розробляє плани наступництва для членiв наглядової ради та виконавчого органу.	
Наглядовою радою затверджено політику щодо різноманіття складу наглядової ради та виконавчого органу	ні	Полiтику щодо рiзноманiття складу Наглядової ради та Виконавчого органу Наглядовою радою Товариства не затверджено.	
Представники однієї зі статей становлять не менше 40 % від складу наглядової ради	так	Кiлькiсть членiв наглядової ради- представникiв акцiонерiв 2 особи : 1 чоловiк та 1жiнка. Представники однiєї статi складають 50%. Вiдхилення понад визначенi законодавством вимоги вiдсутнi.	
Незалежні члени наглядової ради становлять не менше половини від її загального складу	ні	В складi наглядової ради вiдсутнi незалежнi директори	
Члени наглядової ради проходять вступний тренінг після їх обрання, який серед іншого покриває:
а) обов'язки, функції і сфери відповідальності членів наглядової ради;
б) незалежність, включаючи незалежність мислення;
в) порядок роботи наглядової ради;
г) питання відповідальності;
ґ) питання стратегії особи;
д) політики особи, включаючи питання етики, конфлікту інтересів та запобігання корупції;
е) питання звітності та систем контролю, включаючи внутрішній та зовнішній аудит;
є) роль комітетів наглядової ради	ні	Члени Наглядової ради не проходять вступний тренiнг пiсля їх обрання. 	
Наглядова рада розробляє план навчання, який визначає, з яких питань необхідно пройти додаткове навчання її членам	ні	План навчання Наглядовою радою не розробляється.	
Голову наглядової ради обрано серед незалежних членів	ні	Голову Наглядової ради обрано серед членiв наглядової ради Товариства	
Голові наглядової ради забезпечено можливість для комунікації з акціонерами, у тому числі мажоритарними	так	У Товариствi вiдсутня будь-яка заборона на комунiкацiю Голови Наглядової ради з акцiонерами, у тому числi - мажоритарними.	
Функції голови наглядової ради визначаються у внутрішніх документах особи	так	Функцiї Голови Наглядової ради визначенi чинним законодавством, Статутом Товариства.	
Створена посада та призначено корпоративного секретаря	ні	Посада корпоративного секретаря не створена.	
1) комітети наглядової ради	
Наглядовою радою створено комітети та затверджені внутрішні документи, які регулюють їх діяльність	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
Комітет з питань аудиту складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання у сфері фінансів, галузевий досвід та досвід з питань бухгалтерського обліку, аудиту, контролю та управлінням ризиками	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
Члени комітету з питань аудиту не входять до складу інших комітетів наглядової ради	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
Комітет з призначень складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання в галузі управління людськими ресурсами і навичками пошуку професіоналів до складу наглядової ради і виконавчого органу	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
Комітет з питань винагороди складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання щодо практик визначення винагороди та заохочення до ефективного виконання обов'язків	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
Більшість комітету з питань ризиків становлять незалежні члени	ні	У товариствi вiдсутнi Комiтети Наглядової ради.	
4. Виконавчий орган	
Виконавчий орган розробляє стратегію особи, яка затверджується рішенням Наглядової ради	ні	Вiдповiдно до Статуту до компетенцiї директора належить вирiшення всiх питань, пов'язаних з керiвництвом поточною дiяльнiстю Товариства, крiм питань, що належать до виключної компетенцiї Загальних зборiв та Наглядової ради.	
Наглядова рада визначає ключові показники ефективності Виконавчому органу для відстеження прогресу у досягненні цілей особи	так	Наглядова рада визначає ефективнiсть роботи директора за результатами досягнень у прибутковiй фiнансово-господарськiй дiяльностi Товариства, виконаннi рiшень Загальних зборiв акцiонерiв з основних напрямкiв дiяльностi Товариства.	
Виконавчий орган регулярно звітує Наглядовій раді про прогрес у впровадженні стратегії особи 	так	По мiрi необхiдностi, Наглядова рада заслуховує звiт директора щодо здiйснення господарської дiяльностi Товариства та прогрес в досягненнi позитивних фiнансових показникiв Товариства.	
Виконавчий орган інформує голову Наглядової ради про будь-які значні події, які сталися в період між засіданнями Наглядової ради	так	Директор iнформує голову Наглядової ради про будь-якi значнi подiї, якi сталися в перiод мiж засiданнями Наглядової ради.	
6. Винагорода	
Винагорода членів ради і виконавчого органу визначена на підставі та відповідає ринковим показникам у галузі для такого виду особи	ні	Члени Наглядової ради не отримують винагороду. Виконавчий орган (Директор) отримує винагороду (заробiтною платою) згiдно штатного розкладу	
Розмір винагороди для виконавчого органу пов'язаний з результатами діяльності особи	ні	Директор отримує заробiтну плату згiдно штатного розпису. Додаткову винагороду не отримує.	
Винагорода членів ради (невиконавчих директорів) є фіксованою та не залежить від досягнення особою фінансових показників	ні	Члени ради (невиконавчi директори) вiдсутнi.	
7. Розкриття інформації і прозорість	
В особі затверджена та оприлюднена політика щодо розкриття інформації, яка визначає інформацію, що її повинна розкривати особа	ні	Полiтика щодо розкриття iнформацiї вiдсутня. Товариство визначає iнформацiю, яка розкривається та оприлюднюється згiдно iз чинним законодавством.	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) здійснює нагляд за виконавчим органом (виконавчими директорами ради директорів) у підготовці фінансових звітів і забезпечуєскладання фінансових звітів особи відповідно до чинного законодавства та міжнародних стандартів фінансової звітності	ні	 Наглядова рада затверджує рiчний звiт Товариства, який готує директор. Рiчний звiт Товариства безпосередньо мiстить фiнансовi звiти та iншу фiнансову iнформацiю.	
Адреса вебсайту особи містить окремий розділ, присвячений виключно питанням корпоративного управління	так	http://tnp.ternopil.ua/?info	
8. Система контролю і стандарти етики	
В особі створена система внутрішнього контролю, яка відповідає моделі концепції "трьох ліній захисту"	ні	Товариство не створювало систему внутрiшнього контролю, яка вiдповiдає концепцiї"трьох лiнiй захисту"	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) має механізми внутрішнього контролю особи, маючи змогу залучити внутрішнього аудитора та зовнішнього аудитора	так	Наглядова рада може залучати внутрiшнього та зовнiшнього аудитора.	
Функція комплаєнс та ризик-менеджменту підзвітна раді (невиконавчим директорам ради директорів)	ні	У Товариства вiдсутня функцiя комплаєнс та ризик-менеджменту	
В особі затверджено політику з питань управління ризиками	ні	Полiтика з питань управлiння ризиками в Товариствi не затверджена.	
В особі затверджено декларацію схильності до ризиків	ні	Декларацiя схильностi до ризикiв в Товариствi не затверджувалася	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) розглядає звіт щодо управління ризиками	ні	Наглядовою радою звiт про управлiння ризиками не розглядався.	
В особі затверджено та оприлюднено кодекс етики	ні	Кодекс етики в Товариствi не затверджувався та не оприлюднювався.	
В особі забезпечено можливість анонімно і безпечно повідомляти про неправомірну чи неетичну поведінку	ні	Процедура анонiмного повiдомлення про неправомiрну поведiнку не передбачена внутрiшнiми документами Товариства, але Товариство сприяє безпечному повiдомленню будь-якої особи про неправомiрну та/або неетичну поведiнку та вживає заходiв щодо запобiгання неправомiрної та/або неетичної поведiнки посадових осiб Товариства	
В особі затверджено та оприлюднено політику щодо запобігання корупції	ні	Окремого документу про полiтику щодо запобiгання корупцiї не затверджено, але Товариство здiйснює свою дiяльнiсть iз дотриманням антикорупцiйного законодавства.	
В особі затверджено та оприлюднено політику щодо конфлікту інтересів, яка покриває такі питання:
a) конфлікту інтересів, запобігання і управління конфліктом інтересів;
б) правочинів із заінтересованістю;
в) інсайдерської торгівлі; та
г) зловживання службовим становищем	ні	Товариством не затверджувалася та не оприлюднювалась полiтика щодо конфлiкту iнтересiв	
9. Оцінка корпоративного управління	
В особі формалізована процедура щорічної самооцінки членів ради	ні	Формалiзована процедура щорiчної самооцiнки членiв ради у Товариствi вiдсутня	
За результатами щорічної самооцінки членів ради розробляється план дій для підвищення ефективності роботи членів ради та практик корпоративного управління	ні	План дiй для пiдвищення ефективностi роботи членiв ради та практик корпоративного управлiння не розробляється	
Кожні три роки проводиться комплексна оцінка системи корпоративного управління із залученням незалежного зовнішнього експерта	ні	Статутом та внутрiшнiми документами Товариства не передбачено проведення комплексної оцiнки системи корпоративного управлiння кожнi три роки.	

Частина 2. Інформація про загальні збори акціонерів (учасників) та загальний опис прийнятих на таких зборах рішень: 1 (1)
Дата проведення	16.12.2024	
Спосіб проведення	X	очне голосування, місце проведення: -
	електронне голосування
	опитування (дистанційно)	
Суб'єкт скликання	загальнi збори проведено вiдповiдно до ст.59 Закону України "Про акцiонернi товариства"	
Питання порядку денного та прийняті рішення:	
Питання порядку денного:
1. Про обрання Головуючого та секретаря рiчних Загальних зборiв акцiонерiв.
2. Розгляд звiту Наглядової ради АТ "Тернопiльнафтопродукт" за 2023 рiк та прийняття рiшення за наслiдками його розгляду.
3. Затвердження результатiв фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за 2023 рiк, розподiл прибутку Товариства або затвердження порядку покриття збиткiв за 2023 рiк.
4. Прийняття рiшення про припинення повноважень Членiв Наглядової ради Товариства.
5. Визначення кiлькiсного складу Наглядової ради, обрання Голови та Членiв Наглядової ради Товариства, затвердження умов цивiльно-правових договорiв, що укладатимуться з ними, встановлення розмiру їх винагороди, обрання особи, яка уповноважується на пiдписання договорiв з Членами Наглядової ради.

Прийнятi рiшення:
1. Обрати Головуючою Загальних зборiв Сусол Свiтлану Олександрiвну, Секретарем - Волинець Оксану Вiтiлiївну.
2. Затвердити звiт Наглядової ради АТ "Тернопiльнафтопродукт" за 2023 рiк. Визнати роботу Наглядової ради Товариства у 2023 роцi задовiльною та такою, що вiдповiдає iнтересам Товариства.
3.   3.1. Затвердити результати фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за 2023 рiк.
3.2. Отриманий Товариством прибуток вiд фiнансово-господарської дiяльностi за 2023 рiк в сумi 282892,00 (двiстi вiсiмдесят двi тисячi вiсiмсот дев'яносто двi) гривнi спрямувати на зменшення збиткiв минулих рокiв.
4. Припинити повноваження Членiв Наглядової ради Товариства,  а саме:
-Рудецька Оксана Ярославiвна, акцiонер;
- Олiярник Ярослав Тадейович, редставник акцiонера ТОВ НВЦ "Євродiм";
-Кравченко Олена Миколаївна, акцiонер.
5.   5.1. Визначити кiлькiсний склад Наглядової ради Товариства - 2 особи, Голова та Член Наглядової ради.
5.2. Обрати Членами Наглядової ради Товариства:
- Олiярник Ярослав Тадейович, представник акцiонера Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю науково-виробничий центр "Євродiм".
- Рудецька Оксана Ярославiвна - представник акцiонера - Приватна компанiя з обмеженою вiдповiдальнiстю "ВЕСТ ОIЛ ГРУП ХОЛДIНГ Б.В."
5.3. Обрати Олiярника Ярослава Тадейовича Голоою Наглядової ради Товариства.
5.4. Укласти з Головою та Членом наглядової ради Товариства цивiльно-правовi договори про виконання їх функцiй та затвердити умови цих договорiв. Встановити, що Голова та Член Наглядової ради  Товариства здiйнюють свої повноваження на безоплатнiй основi.
5.5. Надати директор Товриства повноваження на пiдписання цивiльно-правових договорiв, що укладатимуться з Головою та Членом Наглядової ради.
	
URL-адреса протоколу загальних зборів:	https://tnp.ternopil.ua/assets/act/PROTOKOL_20241216.pdf	

Частина 4. Рада
Персональний склад ради та її комітетів
Ім'я члена ради, строк повноважень у звітному періоді	РНОКПП	УНЗР	Голова/ заступник голови ради		Голова / член комітету ради	
				Назва комітету - 1	Назва комітету - 2	Назва комітету - 3	
Олiярник Ярослав Тадейович, протягом звiтного перiоду			X				
Рудецька Оксана Ярославiвна, протягом звiтного перiоду							

Інформація про проведені засідання ради та загальний опис прийнятих рішень
Кількість засідань ради у звітному періоді:	2	
з них очних:	2	
з них заочних:	0	
Опис ключових рішень ради:	22.07.2024 року - приймалось рiшення про  обрання суб'єктами оцiнювання акцiй Товариства з метою здiйснення оцiнки ринкової вартостi простих iменних акцiй Товариства станом на 17.07.2024 року для цiлей виконання вимог ст. 95 Закону України "Про акцiонернi товариства".
22.08.2024 року - приймалось рiшення про затвердження ринкової вартостi простих iменних акцiй Товариства (код ISIN: UA4000127328) станом на 17.07.2024 р. 

Звіт ради
1) Оцiнка складу, структури та дiяльностi ради як колегiального органу (колективної придатностi ради): Наглядова рада АТ "Тернопiльнафтопродукт" є колегiальним органом, що здiйснює захист прав акцiонерiв Товариства в межах компетенцiї визначеної Статутом та Законом України "Про акцiонернi товариства", здiйснює управлiння Товариством, а також контролює та регулює дiяльнiсть виконавчого органу. У своїй роботi наглядова рада АТ "Тернопiльнафтопродукт" керується чинним законодавством, Статутом Товариства, i рiшеннями, прийнятими загальними зборами акцiонерiв. У звiтному перiодi наглядова працювала у складi трьох осiб, а саме: Олiярник Ярослав Тадейович -  Голова наглядової ради (представник акцiонера), члени наглядової ради -    Кравченко Олена Миколаївна, Рудецька Оксана Ярославiвна. Рiшенням очних загальних зборiв вiд 16 грудня 2024 року принято рiшення про припинення попереднього складу наглядової та обрано наглядову раду у наступному складi: Голова нагялядової ради, представник акцiонера Олiярник Ярослав Тадейович, член наглдової ради, представник акцiонера - Рудецька Оксана Ярославiвна. Наглядова рада сумлiнно дотримується виконання вимог законодавства та Статуту Товариства. 2) Оцiнка компетентностi та ефективностi кожного члена ради, включаючи iнформацiю про його дiяльнiсть як посадової особи iнших юридичних осiб або iншу дiяльнiсть - оплачувану i безоплатну: Органами Товариства не розглядались та не приймались рiшення по питанням оцiнки компетентностi та ефективностi кожного члена наглядової ради. 3) Оцiнка незалежностi кожного з незалежних членiв ради: Органами Товариства не розглядались та не приймались рiшення по питанням незалежностi кожного члена ради. 4) Оцiнка компетентностi та ефективностi кожного з комiтетiв ради, їхнi функцiональнi повноваження. При цьому, комiтет ради з питань аудиту окремо має зазначати iнформацiю про свої висновки щодо незалежностi проведеного зовнiшнього аудиту особи, зокрема незалежностi аудитора (аудиторської фiрми): У Товариствi вiдсутнi комiтети утворенi у складi Наглядової Ради. 5) Оцiнка виконання радою поставлених цiлей особи. У межах цього пункту зазначається iнформацiя щодо впливу рiшень, прийнятих радою протягом звiтного перiоду, з метою забезпечення досягнення поставлених перед особою стратегiчних цiлей. При цьому iнформацiя щодо стратегiчних цiлей особи має мiстити загальний опис таких стратегiчних цiлей i не потребує розкриття iнформацiї (показникiв), що, згiдно з внутрiшнiми документами особи належить до iнформацiї з обмеженим доступом (конфiденцiйної iнформацiї та комерцiйної таємницi): Товариство не здiйснювало таку оцiнку через вiдсутнiсть спецiальних вимог та необхiдностi цього. Наглядова рада щороку звiтує перед загальними зборами акцiонерiв про свою дiяльнiсть. Мiж членами наглядової ради не здiйснюється розподiлу функцiй i повноважень за якимись професiйними фаховими ознаками чи критерiями, а враховуючи чисельний склад Наглядової ради не утворювалось жодних комiсiй чи комiтетiв, якi б мали якусь окрему видiлену функцiю чи спецiалiзацiю. 6) Iнформацiя про внутрiшню структуру ради, процедури, що застосовуються при прийняттi нею рiшень, включаючи зазначення того, яким чином дiяльнiсть ради зумовила змiни у фiнансово--господарськiй дiяльностi особи. Внутрiшня структура ради - голова наглядової ради та 2 члени наглядової ради. Основною органiзацiйною формою роботи наглядової ради є засiдання. 
Протягом 2024 року було проведено 2 засiдання наглядової ради, на яких розглядалися питання, що належать до компетенцiї наглядової ради, зокрема про обрання суб'єкта оцiнювання акцiй Товариства з метою здiйснення оцiнки ринкової вартостi простих iменних акцiй Товариства та про затвердження ринкової вартостi простих iменних акцiй Товариства. У цiлому на засiданнях Наглядової ради в 2024 роцi розглянутi, пiдтриманi та затвердженi питання, спрямованi на стабiлiзацiю та безперебiйнiсть роботи АТ "Тернопiльнафтопродукт".У подальшому, Наглядовою радою Товариства в межах її компетенцiї, визначеної Статутом Товариства й надалi здiйснюватимуться заходи, направленi на: 1) забезпечення реалiзацiї основних напрямкiв дiяльностi Товариства визначених Вищим органом Товариства; 2) забезпечення належної роботи Товариства та отримання прибутку за результатами фiнансовогосподарської дiяльностi Товариства; 3) забезпечення дотримання Виконавчим органом Товариства вимог Статуту та законодавства України. 
Засiдання  ради скликаються за iнiцiативою голови  ради або на вимогу члена наглядової ради, або на вимогу виконавчого органу. На вимогу наглядової ради в її засiданнi або в розглядi окремих питань порядку денного засiдання бере участь директор, або iншi особи в поряду, встановленому законодавстом. Засiдання наглядової ради проводяться за необхiднiстю. Засiдання наглядової ради вважається правомочним, якщо в ньому беруть участь бiльше половини її складу. У разi дострокового припинення повноважень одного чи кiлькох членiв наглядової ради i до обрання всього складу  ради. Засiдання ради є правомочними для вирiшення питань вiдповiдно до її компетенцiї за умови, що кiлькiсть членiв наглядової ради, повноваження яких є чинними, становить бiльше половини її складу. На засiданнi  ради кожний член наглядової ради має один голос. Рiшення наглядової ради приймається простою бiльшiстю голосiв членiв  ради, якi беруть участь у засiданнi та мають право голосу. При рiвному розподiлу голосiв членiв наглядової ради пiд час прийняття рiшень, голова наглядової ради має право вирiшального голосу. Члени Наглядової ради не знаходяться пiд будь-яким впливом акцiонерiв та/або Директора Товариства та/або iнших осiб при прийняттi рiшення на засiданнях Наглядової ради i є незалежними у своїх судженнях. Оцiнка дiяльностi  ради, яка зумовила змiни у фiнансово-господарськiй дiяльностi товариства, не проводилась.

Інформація про одноосібний виконавчий орган та загальний опис прийнятих рішень
Ім'я керівника, термін повноважень у звітному періоді	Козачук Людмила Вiкторiвна, протягом звiтного перiоду	
РНОКПП		
УНЗР		
Опис ключових рішень керівника	Директор, представляючи Товариство у вiдносинах iз третiми особами, дiяв виключно в iнтересах Товариства, не перевищуючи свої повноваження, наданi йому вiдповiдно до Закону України "Про акцiонернi товариства" та Статуту. Директор Товариства приймав рiшення з питань, пов'язаних з керiвництвом поточною дiяльнiстю Товариства. Зазначенi рiшення оформлялися у формi наказiв або iнших розпорядчих документiв та доводилися до заiнтересованих сторiн.	
Ім'я заступника(ів) керівника, термін повноважень у звітному періоді		
РНОКПП		
УНЗР		
Сфера відповідальності заступника керівника		
Ім'я та посада особи, яка виконувала обов'язки керівника у звітному періоді, період протягом якого особа здійснювала виконання обов'язків керівника		
РНОКПП		
УНЗР		

Звіт виконавчого органу
1) Оцiнка складу, структури та дiяльностi виконавчого органу: Керiвництво поточною дiяльнiстю товариства здiйснює одноособовий Виконавчий орган товариства - Директор товариства. Директор товариства пiдзвiтний Загальним зборам акцiонерiв товариства та Наглядовiй радi товарства, органiзовує та забезпечує своєчасне та ефективне виконання їх рiшень. 2) Оцiнка компетентностi та ефективностi керiвника та заступникiв керiвника/голови та членiв колегiального виконавчого органу, включаючи iнформацiю про його дiяльнiсть як посадової особи iнших юридичних осiб або iншу дiяльнiсть - оплачувану i безоплатну:  Компетентнiсть та ефективнiсть Керiвника достатнi для ефективного керiвництва поточною дiяльнiстю товариства та прийняття вiдповiдних рiшень. Директор Товариства, протягом звiтного року дiяв вiдповiдно до компетенцiї, до якої належить: формування перспективних та поточних планiв дiяльностi Товариства, включаючи фiнансовi та питання пiдприємницької дiяльностi включаючи планування заходiв, необхiдних для їх вирiшення, крiм питань, що належать до виключної компетенцiї Загальних зборiв та Наглядової ради . 3) Оцiнка виконання виконавчим органом поставлених цiлей особи. В межах цього пункту зазначається iнформацiя щодо впливу рiшень, прийнятих виконавчих органом протягом звiтного перiоду, на досягнення поставлених перед особою стратегiчних цiлей. При цьому iнформацiя щодо стратегiчних цiлей особи має мiстити загальний опис таких стратегiчних цiлей i не потребує розкриття iнформацiї (показникiв), що, згiдно внутрiшнiх документiв особи належить до iнформацiї з обмеженим доступом (конфiденцiйної iнформацiї та комерцiйної таємницi): Щодо виконання поставлених цiлей варто зазначити, що протягом звiтного перiоду Директор робив все необхiдне для зменшення збиткiв  та отримання прибутку, тому що стратегiчними цiлями пiдприємства є отримання прибутку вiд основної дiяльностi, утримання комерцiйних площ для оренди потенцiйним орендарям та пошук нових орендарiв, що призвело до збiльшення доходу вiд оренди власного нерухомого майна;  4) Iнформацiя про те, яким чином дiяльнiсть виконавчого органу зумовила змiни у фiнансово--господарськiй дiяльностi особи: Дiяльнiсть виконавчого органу в цей перiод зосереджувалась на пiдтримцi безперервностi операцiй, оптимiзацiї витрат i управлiннi фiнансовими ресурсами товариства. За результатами фiнансової дiяльностi за 2023 рiк товариство отримало чистий прибуток в сумi 39,6 тис. грн. Дiяльнiсть правлiння за звiтний перiод була такою, що вiдповiдає метi дiяльностi та iнтересам Товариства, вимогам законодавства, положенням та Статуту Товариства. Дiяльнiсть зумовила значнi позитивнi змiни у фiнансово-господарськiй дiяльностi Товариства та  вiдповiдає метi та напрямкам дiяльностi товариства i положенням його установчих документiв. Цiлi, поставленi у звiтному роцi, досягнуто.

Частина 8. Інформація щодо осіб, які прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцій особи
Ім'я або повне найменування акціонера	РНОКПП	УНЗР	Розмір значного пакета акцій	Розмір пакета акцій, що знаходиться в прямому та (опосередкованому) володінні	
Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю НВЦ "Євродiм"			24,143	24,143	
Компанiя з обмеженою вiдповiдальнiстю "ВЕСТ ОIЛ ГРУП ХОЛДIНГ Б.В."			75,857	75,857	

VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року
2. Особлива інформація
№ з/п	Вид особливої інформації	Дата розкриття інформації	URL-адреси, за якими розміщена інформація, яка розкривалася протягом звітного року	
1	2	3	4	
1	Відомості про зміну складу посадових осіб емітента
На рiчних загальних зборах акцiонерiв 16.12.2024 , якi вiдбулися очно, прийнято рiшення змiну кiлькiсного складу наглядової ради та обрання наглядової ради.	20.12.2024	https://tnp.ternopil.ua/?info	

Фінансова звітність
малого підприємництва
КОДИ	
Дата (рік, місяць, число)	2025.01.01	
Підприємство	Акцiонерне товариство "Тернопiльнафтопродукт"	за ЄДРПОУ	03362755	
Територія	 	за КАТОТТГ	UA61040490010069060	
Організаційно-правова форма господарювання	Акціонерне товариство	за КОПФГ	230	
Вид економічної діяльності	Надання в оренду й експлуатацію  власного чи орендованого нерухомого майна	за КВЕД	68.20	
Середня кількість працівників, осіб: 3
Одиниця виміру: тис.грн. з одним десятковим знаком
Адреса, телефон: 43023, Волинська обл., - р-н, Луцьк, Яремчука Назарiя, 2, 0673612949

1. Баланс
на 31.12.2024 p.
Форма №1-м
Код за ДКУД	1801006	
Актив	Код рядка	На початок звітного року	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
I. Необоротні активи				
Нематеріальні активи	1000	0	2092,8	
    Первісна вартість	1001	0	2183,8	
    Накопичена амортизація	1002	(0)	(91)	
Незавершені капітальні інвестиції	1005	311,5	223,1	
Основні засоби	1010	11735	12658,9	
    первісна вартість	1011	27580,4	30604,8	
    знос	1012	(15845,4)	(17945,9)	
Довгострокові біологічні активи 	1020	0	0	
Довгострокові фінансові інвестиції	1030	0	0	
Інші необоротні активи	1090	0	0	
Усього за розділом I	1095	12046,5	14974,8	
II. Оборотні активи				
Запаси:	1100	69,5	0	
    у тому числі готова продукція	1103	69,5	0	
Поточні біологічні активи	1110	0	0	
Дебіторська заборгованість за товари, роботи, послуги	1125	1363,1	642,5	
Дебіторська заборгованість за розрахунками з бюджетом	1135	225,8	10,9	
    у тому числі з податку на прибуток	1136	0	0	
Інша поточна дебіторська заборгованість	1155	150,6	2762,3	
Поточні фінансові інвестиції	1160	0	0	
Гроші та їх еквіваленти	1165	0,2	44	
Витрати майбутніх періодів	1170	0	0	
Інші оборотні активи	1190	30,2	982,6	
Усього за розділом II	1195	1839,4	4442,3	
III. Необоротні активи, утримувані для продажу, та групи вибуття	1200	0	0	
Баланс	1300	13885,9	19417,1	

Пасив	Код рядка	На початок звітного року	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
I. Власний капітал				
Зареєстрований (пайовий) капітал	1400	2178,6	2178,6	
Додатковий капітал	1410	2680,3	2680,3	
Резервний капітал	1415	34,4	34,4	
Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	1420	-7375,1	-7335,5	
Неоплачений капітал	1425	(0)	(0)	
Усього за розділом I	1495	-2481,8	-2442,2	
II. Довгострокові зобов`язання, цільове фінансування та забезпечення	1595	0	0	
III. Поточні зобов'язання				
Короткострокові кредити банків	1600	0	0	
Поточна кредиторська заборгованість за: довгостроковими зобов'язаннями	1610	0	0	
    товари, роботи, послуги	1615	3203,4	5464,8	
    розрахунками з бюджетом	1620	393,8	287,6	
    у тому числі з податку на прибуток	1621	282,9	93,9	
    розрахунками зі страхування	1625	2,2	0,5	
    розрахунками з оплати праці	1630	9,4	0	
Доходи майбутніх періодів	1665	9,3	74,2	
Інші поточні зобов'язання	1690	12749,6	16032,2	
Усього за розділом III	1695	16367,7	21859,3	
IV. Зобов'язання, пов'язані з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття	1700	0	0	
Баланс	1900	13885,9	19417,1	

2. Звіт про фінансові результати
за 2024 рік
Форма №2-м
Код за ДКУД	1801007	
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Чистий дохід від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	2000	17,1	0	
Інші операційні доходи	2120	10389,5	6015	
Інші доходи	2240	63,7	4451,7	
Разом доходи (2000 + 2120 + 2240)	2280	10470,3	10466,7	
Собівартість реалізованої продукції (товарів, робіт, послуг)	2050	(10,5)	(1973,6)	
Інші операційні витрати	2180	(10264)	(6921,7)	
Інші витрати	2270	(62,3)	(150,7)	
Разом витрати (2050 + 2180 + 2270)	2285	(10336,8)	(9046)	
Фінансовий результат до оподаткування (2280 - 2285)	2290	133,5	1420,7	
Податок на прибуток	2300	(93,9)	(282,9)	
Чистий прибуток (збиток) (2290 - 2300)	2350	39,6	1137,8	

Керівник				Козачук Людмила Вiкторiвна

Головний бухгалтер			-